
S O T O Č J E
P R I L O G A  G O R E N J S K E G A  G L A S A  O  O B Č I N I  M E D V O D E

Letnik: XIII - ISSN 1580-0547 Februar 2012 ● Številka 1



2 - S O T O Č J E

Prireditve, oglasi
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Prireditve

Prireditve februar 2011 
DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Petek, Kulturni dom Sora, PROSLAVA OB KUD OŽ Sora 041/862 012
10. 02. 2012 ob 19.00 KULTURNEM PRAZNIKU

Sobota, Zbor izletnikov se Mladinski odsek vabi na: PD Medvode Prijave sprejema do srede
11. 02. 2012 določi kasneje TRSTELJ pred izletom Mateja Curk,

(643 m) - Goriško E-naslov:
Vodita: mateja.curk@gmail.com  

Marjana in Aleš Jelen http://www.planinskodrustvo-medvode.si

Nedelja, Zbor izletnikov pred Izletniški odsek vabi na: PD Medvode Prijave sprejema do petka
12. 02. 2012 BC Medvode SKALNICA-SVETA GORA pred izletom g. Jože Kršinar,

(681 m) - Goriško T: 01/361 32 30
Vodita: GSM: 041/582 208 

Miro Plešec in Vili Luštrek http://www.planinskodrustvo-medvode.si

Torek, Knjižnica Medvode, Pravljična ura z delavnico Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
14. 02. 2012 ob 17.00 (za otroke od četrtega leta) T: 01/361 30 53

http://www.knjiznica-medvode.si

Sreda, Knjižnica Medvode, Slikarska razstava Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
15. 02. 2012 ob 19.30 Pavla Franza, mentorica T: 01/361 30 53 

E. Pavlin http://www.knjiznica-medvode.si
(Na ogled bo od 15.02. do 8.03.)

Četrtek, Kulturni dom MESTO NA EX Boom teater TIC Medvode
16. 02. 2012 Medvode, Komedija Vstopnice: 01/361 43 46 

ob 20.00 Za abonma in IZVEN Trafika Bencak 041/378 050
in Petrol http://www.boomteater.com

030/305 905

Četrtek, Knjižnica Medvode, Knjižni večer na sotočju Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
16. 02. 2012 ob 18.00 s Tilko Jamnik T: 01/361 30 53

http://www.knjiznica-medvode.si

Torek, Knjižnica Medvode, Pravljična ura z delavnico Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
21. 02. 2012 ob 17.00 (za otroke od četrtega leta) T: 01/361 30 53

http://www.knjiznica-medvode.si

Sreda, Zbor izletnikov pred Seniorska skupina vabi na: PD Medvode Prijave sprejema do
22. 02. 2012 BC Medvode KOČA V KRNICI ponedeljka pred izletom 

(1283 m) - Julijske Alpe ga. Andreja Kuralt,
Vodita: GSM: 031/750 558 

Andreja Kuralt in http://www.planinskodrustvo-medvode.si

Marjana Jelen

Sreda, Knjižnica Medvode, Predavanje Alenke Rebula Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
22. 02. 2012 ob 19.30 na temo odnos med zdravjem T: 01/361 30 53

in čustvi, psihologija telesa http://www.knjiznica-medvode.si

Torek, Knjižnica Medvode, Pravljična ura z delavnico Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
28. 02. 2012 ob 17.00 (za otroke od četrtega leta) T: 01/361 30 53

http://www.knjiznica-medvode.si

Petek, Kulturni dom Lutkovna predstava Lutkovno gledališče Lutkovno gledališče KAM
9. 03. 2012 Medvode, NODI PRAZNUJE KAM 040/188 130

ob 17.00 ROJSTNI DAN

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega biroja Medvode. 
Za redno številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov: 
TURISTIČNI BIRO MEDVODE, Cesta ob Sori, PAVILJON 1, SI - 1215 Medvode, Tel.: 01 361 43 46, E-pošta: ticmedvode@tzm.si.
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SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega gla-
sa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas,
d.o.o., Kranj, Bleiweisova cesta 4, s sodelavci: Silvana
Knok, Boštjan Luštrik, Boris Primožič in Franci Rozman.
Odgovorna urednica: Marija Volčjak, urednica priloge
Maja Bertoncelj (maja.bertoncelj@g-glas.si). Oglasno trže-
nje: Jure Tomažin, telefon: 04/201-42-43, 031/378 741,
telefax: 04/201-42-13. E-pošta: info@g-glas.si. Delovni
čas: ponedeljek, torek, četrtek in petek od 7. do 15. ure,
sreda od 7. do 16. ure, sobote, nedelje in prazniki zaprto.
Priprava za tisk Gorenjski glas, d.o.o., Kranj; Tisk: 
Tiskarna Littera picta, d. o. o.. SOTOČJE številka 1 je 
priloga 12. številke Gorenjskega glasa, 10. februarja
2012. V nakladi 5500 izvodov jo dobijo vsa gospodinj-
stva v občini Medvode brezplačno.
Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

Sotočje je redna priloga časopisa 

Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, 
kar ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas
beleži čas. V dobrem in slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi.
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

Na naslovnici: Ula Zlate iz Žlebov
Foto: Tina Dokl

NAROČAM

Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja
obvestila, ankete ipd.    

❏ DA         ❏ NE
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Nova linija v Ljubljani povezuje Stanežiče,
Dvor, Gunclje in Vižmarje ter z Ljubljano na-
selja občine Medvode: Vikrče, Spodnje in
Zgornje Pirniče. Potniki lahko prestopajo ne-
posredno z linije 15 na linijo 8, na postajališčih
od Broda do Šentvida, in na linijo 1 na končni
postaji Vižmarje. Odhodi avtobusov potekajo
vsak delavnik v intervalih na 60 minut, pri ne-
kaj odhodih pa na 70 minut. Linija bo poskus-
no obratovala eno leto in če se bo na njej vozi-
lo dovolj potnikov, se bo pristopilo k podaljša-
nju le-te do centra Medvod.

Nova linija 15 je rezultat pobude in sodelova-
nja med Mestno občino Ljubljana, Četrtno
skupnostjo Šentvid in Šmarna gora, občino
Medvode in javnim podjetjem Ljubljanski po-
tniški promet. Zelo velika pridobitev je za Pir-
niče, kjer je bil ob njeni uvedbi pravi praznik. 5.
januarja je bila uvodna vožnja od Stanežič do
končne postaje pri Gostilni Mihovec v Zg. Pir-
ničah. Domačini so pripravili program, na 
obisk je prišel celo Jakob Aljaž. ”Ko bo nekoč,
morda čez mnogo, mnogo let kakšen nadobu-
den zgodovinar brskal po kroniki našega kraja,
bo našel v njem zapisan datum 3. januar 2012.
Ta datum bo v pirniški kroniki zapisan z veliki-
mi črkami. Pisalo bo nemara takole: 3. januarja
leta 2012 je v Pirniče prvič pripeljal avtobus na
redni liniji Mestnega potniškega prometa,” je že
uvodoma z besedami, za kako velik dogodek
gre, poudarila Anica Horvat, ki je povezovala
program. Zbrane je najprej nagovoril župan
Medvod Stanislav Žagar in med drugim pove-
dal: ”Zgodovina je vedno vezana na odločitve
in delo ljudi in po toliko letih čakanja je prišla
tudi v Ljubljano garnitura, ki je imela voljo in
moč, vodil jo je župan Zoran Janković, da je ta
projekt z našimi skupnimi močmi izpeljala. Ta
proga ima za občino velik pomen. Pogovarjamo
pa se, da bi jo podaljšali do centra Medvod, in
govora je tudi o povezavi Smlednika, Zbilj z
Medvodami in morda uvedbi linije celo do Vo-

dic. Namen teh prog je v povezovanju ljudi.” Da
je podaljšanje linije iz Zg. Pirnič še do Medvod
realna, je potrdil tudi direktor Ljubljanskega po-
tniškega prometa Peter Horvat: ”Danes je dan,
ko je lepo biti LPP-jevec. Če že prve dni dnev-
no na tej novi liniji pripeljemo po tristo potni-
kov, česar nismo pričakovali, se ni bati, da bi
bila muha enodnevnica. To je glede na odstotek
poseljenosti eden lepših rezultatov. Smo na pra-
vi poti in se že pogovarjamo o tem, da bi avto-
bus v konicah vozil pogosteje, zjutraj začel prej
in zvečer končal kasneje. Zaenkrat kaže tudi na
podaljšanje do Medvod. Ljudem je potrebno
ponuditi javni prevoz.”

Uvedba linije 15 za Pirniče pomeni pravi
praznik, je poudarila Nada Prešeren, predsed-
nica KS Pirniče: ”KS Pirniče je s 3500 prebi-
valci med večjimi. Čeprav smo geografsko do-
kaj blizu Ljubljane, so bile naše vasi precej
odrezane od prestolnice, saj so bile avtobusne
povezave doslej precej slabe. Želeli smo si in
se desetletja trudili za uvedbo nove, boljše in
pogostejše avtobusne povezave. Smo že skoraj
obupali, ko tako dolgo ni bilo nobene rešitve.
V začetku leta 2011 nas je dosegla radostna
vest, da potekajo resni in realni pogovori o
uvedbi nove linije na relaciji Stanežiče-Zg. Pir-
niče. Dokler nismo v resnici začeli postavljati
tabel in pritrjevati napisov, številni med nami
niso verjeli. Vas je zajelo pravo navdušenje,
dobra volja. Prepričana sem, da bomo krajani
znali ceniti vložen trud in da se bomo pogosto
in z veseljem vozili proti Ljubljani ter sčasoma
dobili še povezavo do Medvod, ki si jo prav
tako zelo želimo.” Poleg omenjenih so priso-
tne, med katerimi je bilo kar nekaj županov
bližnjih občin, nagovorili še predsednik Četr-
tne skupnosti Šmarna gora Dejan Crnek, pod-
župan v začasnem opravljanju funkcije župana
MOL Aleš Čerin in tudi sedanji poslanec, prej
pa župan Ljubljane Zoran Janković. 

Maja Bertoncelj

Praznik: v Pirniče 
pripeljal mestni avtobus

V začetku leta, 3. januarja, je začela voziti nova linija mestnega 
potniškega prometa številka 15 (Stanežiče-Zgornje Pirniče).

Na slovesnosti ob uvedbi nove linije Ljubljanskega potniškega prometa, ki povezuje Stanežiče in Zg. Pirniče, se
je zbralo veliko ljudi, tudi pomembnih gostov.
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Sprejeli rebalans proračuna
V proračunu občine Medvode za letošnje leto je načrtovanih za dobrih 13,6 milijona evrov prihodkov 

in dobrih 16,7 milijona evrov odhodkov. Opozorila glede zadolževanja.
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Svetniki so se na zadnji seji v letu 2011 zbra-
li 20. decembra. Obravnavali so Predlog odlo-
ka o spremembi odloka o proračunu Občine
Medvode za leto 2012 in se seznanili s prvim
poročilom o ugotovitvah Nadzornega odbora
Občine Medvode v letu 2011. 

Pomisleki glede zadolževanja
Medvoški občinski svetniki so proračun za

letos sprejeli maja lani, na zadnji seji pa so od-
ločali o njegovem rebalansu. ”Osnovni razlogi
za predlaganje sprememb v odloku o proraču-
nu so v tem, da v proračunu 2012 ni bilo načr-
tovanih prenesenih prihodkov iz minulega leta
v višini 1.842.000 evrov, od tega je 1,1 milijo-
na namenskih prihodkov. Prenesena je postav-
ka iz leta 2011 Vrtec Smlednik, saj še ni do-
končan. Odpiramo novo postavko Nadgradnja
sistema odvajanja komunalne odpadne vode v
občinah Medvode in Vodice ter gradnjo pove-
zovalnega kanala v Mestni občini Ljubljana.
Ta postavka je vezana na kohezijo, katere vlo-
ga je bila oddana v začetku decembra. Dodat-
no smo zagotovili sredstva za infrastrukturo, ki
je potrebna zaradi začetka gradnje vrtca v Pir-
ničah in izvedbe krožišča v Zbiljah. To sta dve
večji investiciji, planirani v spremembah pro-
računa za leto 2012,” je pojasnila Sanja Malej,
vodja Oddelka za proračun in finance, in opo-
zorila, da so spremembe proračuna možne
samo z amandmaji. V nadaljevanju je še pove-
dala, da se na splošno prihodki proračuna za
leto 2012 povečujejo za 14 odstotkov, prav tako
odhodki. V proračunu občine Medvode za le-
tos je tako načrtovanih za dobrih 13,6 milijona
evrov prihodkov in dobrih 16,7 milijona evrov
odhodkov.

Slišali smo tudi oceno Nadzornega odbora
Občine Medvode, ki jo je podal predsednik
Anton Pušar: ”Naša ocena je, da se občina z
visokim zadolževanjem izpostavlja tveganju

znatnega povečanja stroškov iz naslova finan-
ciranja. Trenutna gospodarska kriza in razme-
re v državi niso naklonjeni pretiranemu dodat-
nemu zadolževanju.” Prav glede zadolževanja
je bilo tudi s strani svetnikov največ pomisle-
kov. ”Zadolževanje v rebalansu glede na spre-
jeti proračun ni nič spremenjeno,” je dejala
Malejeva in pojasnila stanje na dan seje glede
kreditov: ”Imamo tri kredite. Pri enem je dol-
ga še 394 tisoč evrov in se izteče leta 2016, pri
drugem še 190 tisoč evrov in se izteče leta
2014, pri tretjem pa še 1.522.000 evrov in se iz-
teče leta 2019. To skupaj pomeni zadolžitve za
okrog 2,1 milijona evrov, ob tej, ki jo načrtuje-
mo še za december.” Vloženih amandmajev na
proračun ni bilo, rebalans je bil sprejet s 16
glasovi za, nihče ni bil proti. 

Brez obravnave o nadzorih
Nadzorni odbor Občine Medvode je na ob-

činski spletni strani že pred časom objavil po-
ročila o prvih treh opravljenih nadzorih v tem
mandatu. Pod drobnogled so vzeli zbiranje in
porabo sredstev v zvezi z zaporo ceste v Tac-
nu, upravljanje z gramozno jamo na Jeprci in
investicije izgradnje nadomestnega nogomet-
nega igrišča Medvode. Kot je razvidno iz po-
ročil, so ugotovili nepravilnosti, tudi kršenje
zakonodaje. Ta poročila pa niso bila predmet
obravnave na zadnji seji občinskega sveta.
Svetniki so se seznanili le s prvim poročilom o
ugotovitvah Nadzornega odbora občine v letu
2011 iz avgusta minulega leta. Svetnica Jelena
Aleksić je zato že pri sprejemanju dnevnega
reda predlagala, da se ta točka z njega umakne
in se obravnava na naslednji seji skupaj s poro-
čili o opravljenih nadzorih: ”Končna poročila
vsebujejo zelo resne, kritične in zaskrbljujoče
ugotovitve nadzornega odbora v zvezi s poslo-
vanjem občine. Poteza, da je na sejo uvrščen
samo en dokument na še ne dveh straneh, tri

obsežna poročila pa ne, je nekorektna, če ne
celo manipulativna. Pa tudi v poročilu, ki je
uvrščeno na sejo, so zaskrbljujoče ugotovitve
nadzornega odbora. Sem proti takšnemu nači-
nu dela, ki je metanje peska v oči.” Svetniki
predloga umika te točke niso sprejeli, pri sami
razpravi pa je župan Stanislav Žagar pojasnil
odločitev, zakaj na dnevni red kot predlagatelj
ni uvrstil tudi poročil o treh opravljenih nadzo-
rih: ”Nobenih poročil občinska uprava ne skri-
va in so objavljena na spletni strani ter si jih
lahko vsak pogleda. Spor med trditvami nad-
zornega odbora in našimi odgovori mora rešiti
nekdo tretji. Nadzorni odbor je poročila poslal
pristojnim državnim institucijam in počakali
bomo na njihove odgovore, potem pa poročila
dali na občinski svet. Prej pa ne, ker nima
smisla.” Za to, da so se seznanili s poročilom,
je glasovalo enajst svetnikov, proti sta bila dva.

Maja Bertoncelj

Z rebalansom je v letošnjem proračunu več denarja
namenjenega za krožišče Zbilje pri Zormanu. Iz 130
tisoč evrov so sredstva povišali na 270 tisoč evrov. 

Nova vrtina za Studenčice 
Pisali smo že, da imajo v Studenčicah težave z oporečno vodo. Okrog

150 ljudi se z vodo oskrbuje iz vaškega vodovodnega sistema, iz vod-
nega vira, ki ga ogroža plaz, nadomestni vodni vir pa ni zagotovljen.
Občina Medvode se je odločila za financiranje popolnoma nove vrtine
nad vasjo. Poleg tega bo iz letošnjega proračuna denar namenila še za
napeljavo cevi do vodohrana, položitev okrog tristo metrov vodovodnih
cevi do prve hiše in napeljavo potrebne elektrike za delovanje sistema.
Z rebalansom se je postavka vodovod Studenčice zvišala iz 20 tisoč na
80 tisoč evrov. 

”Pozdravljam odločitev občine, da končno bolj aktivno pristopi k
reševanju oskrbe z vodo v Studenčicah. Opozarjam pa glede nove vr-
tine, in sicer, da občina, preden povrne stroške investicije, še enkrat
presodi, če je teren za to vrtino primeren. Potreben je strokovni argu-
ment, da se ne bo zgodilo kot z vrtino pri Knausovi smreki, za katero
sem slišala, da se bo menda posula. Opozorila bi na pravilnik o pitni
vodi, v katerem piše, da mora upravljavec pred vključitvijo novega vira
v sistem z oskrbo s pitno vodo najmanj eno leto spremljati skladnost

vode, vodnega vira, in to ne glede na to, da župan zatrjuje, da je voda
kristalno čista. Tisti dan, ko so opravljali meritve, ko je bila vrtina izvr-
tana, je bila, kar pa še ne zagotavlja, da bo tudi spomladi. Monitoring
je vsekakor obvezen,” je na seji, na kateri so sprejemali rebalans pro-
računa, opozarjala svetnica in domačinka iz Studenčic Nataša Preda-
lič. Kot pravi, sama vodo kupuje. Župan Stanislav Žagar odgovarja,
da bodo vodovodni sistem najprej pregledali, če ustreza normativom,
in šele nato vanj spustili vodo, kar bo nekaj časa trajalo, ter dodaja:
”Pijete vodo iz vaškega vodovodnega sistema, ki ga nima pod nad-
zorom občina. Sedaj boste v vodovodni sistem dobili kontrolirano,
nadzorovano pitno vodo, seveda če boste namestili števec.”

Novo vrtino je vrtal zasebni podjetnik Pavel Lampič iz Vaš, ki je
potrdil, da je voda tam kristalno čista: ”Nova vrtina je nad Studenčica-
mi proti Tehovcu, na nadmorski višini 630 metrov, globoka pa je 150
metrov. Vrtanje je potekalo deset dni. Voda je tako čista, da v njej ni
nobenega znaka površinskega onesnaženja in tudi ne vsebuje elemen-
tov, ki v vodi niso zaželeni, še celo razmerje elementov je idealno. To
potrjuje mikrobiološka in kemijska analiza. Ni bojazni, da tako ne bi
bilo tudi v prihodnje.” Maja Bertoncelj
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Z novim letom je začel veljati novi zakon o
uveljavljanju pravic iz javnih sredstev. Med
glavne novosti sodi tudi enotna vstopna točka.
O socialnih prejemkih, ki jih država zagotavlja
posameznikom in družinam, po novem odloča-
jo centri za socialno delo (CSD). V Medvodah
vloge oddate na Centru za socialno delo Ljub-
ljana-Šiška, enota Medvode (na Medvoški 
cesti 4, kjer ima prostore tudi KS Medvode-
Center). O novostih, pa tudi o tem, kdaj obča-
ni lahko pričakujejo odločbe, sta več povedala
Mitja Mežik in Olga Stare.

Za uveljavljanje katerih pravic je enotna
vstopna točka center za socialno delo?

”Center za socialno delo je od 1. januarja
2012 enotna vstopna točka za uveljavljanje na-
slednjih pravic: otroški dodatek, denarno soci-
alna pomoč, varstveni dodatek, državna štipen-
dija, subvencija vrtca, subvencija malice, sub-
vencija kosila, subvencija prevoza, subvencija
najemnine. Na podlagi denarno socialne po-
moči pa je tudi pravica do kritja razlike do pol-
ne vrednosti zdravstvenih storitev in pravica do
plačila prispevka za obvezno zdravstveno za-
varovanje.”

Je zaradi novosti v enoti Medvode prišlo
do kakšnih sprememb?

”Število zaposlenih se je povečalo s štirih na
pet delavcev. Ker pa za novo zaposlenega ni
bilo ustrezne pisarne, smo arhiv krajevne
skupnosti preuredili v pisarno.”

Koliko vlog ste sprejeli decembra in janu-
arja, verjetno največ za subvencijo vrtca?

”V decembru 2011 smo sprejeli okoli devet-
sto vlog, od teh je bilo večina oddanih osebno
na Medvoški 4. Del teh vlog so uporabniki po-
slali tudi po pošti. Največ vlog je bilo za sub-
vencijo vrtca, ki so jo občani prvič oddajali na
center z novim obrazcem, vendar so poleg te
pravice na eni vlogo lahko uveljavljali več pra-
vic, največkrat tudi otroški dodatek. Nova za-
konodaja je zelo obsežna, ker se z eno vlogo

lahko uveljavlja več pravic, je tudi vloga ob-
sežna. Na primer za subvencijo vrtca torej ni
potrebno izpolniti popolnoma vseh rubrik oz.
cele vloge, pač pa le del, ki se nanaša na žele-
no pravico. V januarju 2012 pa smo sprejeli
okoli 130 vlog.”

Ste že začeli izdajati odločbe?
”Prve odločbe v zvezi s pravico do denarne

socialne pomoči so bile že izdane, vendar žal
ni možno pričakovati, da bodo vse izdane do
roka.”

Kaj v primerih, ko odločb ne boste mogli
izdati do roka, do katerih občanom velja
pravica?

”Na primer vrtci imajo navodila, da ne izda-
jo staršem položnice za polno ceno, ampak
upoštevajo še staro odločbo, če pa je otrok pr-
vič v vrtcu, pa upoštevajo povprečno ceno v
občini in ne polne. Po prejemu odločbe pa se
bodo izvedli poračuni.”

Kako je z državnimi pokojninami?
”Novost, ki je zbudila pri prejemnikih držav-

ne pokojnine in varstvenega dodatka največ
skrbi in s tem povezanih vprašanj, je, da se uki-
njajo državne pokojnine in preoblikujejo v de-
narno socialno pomoč. Prav tako se iz ZPIZ-a
pravica do varstvenega dodatka prenese na
CSD. Te pravice bo s pomočjo migriranih po-
datkov preveril CSD po uradni dolžnosti sam,
brez oddajanja vloge dosedanjih prejemnikov
teh dveh pravic.”

Kaj pa pravica do oprostitve plačila
osnovnega zdravstvenega zavarovanja?

”Do spremembe zakona je bila pravica do
oprostitve plačila osnovnega zdravstvenega za-
varovanja v pristojnosti lokalne skupnosti. Z
novim zakonom pa se pristojnost odločanja o
tej pravici postopno prenaša na CSD, in sicer z
izdajo nove odločbe.”

Bi želeli opozoriti še na kaj?
”Posebej na to, da je potrebno biti pozoren na

čas trajanja odločbe. Če želimo pravico še na-

prej, je potrebno vložiti novo vlogo v tistem
mesecu, ko se izteče pravica. Omenili bi še, da
se naši uporabniki obračajo na nas tudi z vpra-
šanji v zvezi z vračili denarne socialne pomo-
či in varstvenega dodatka ter prepovedjo odtu-
jitve nepremičnine in omejitve pri dedovanju
(zaznambe v zemljiško knjigo), saj se v medi-
jih pogosto pojavljajo informacije o vračanju
prejete denarne socialne pomoči. Naj poudari-
mo, da na podlagi 128. člena Zakona o dedo-
vanju, ki velja od leta 1976, v vračilo (po smr-
ti prejemnika) zapade celotni znesek prejete
denarne socialne pomoči in od 1. januarja 2012
dalje tudi varstveni dodatek. Vračilo vodi dr-
žavni pravobranilec, in sicer iz prejemnikove
zapuščine (morebitnega premoženja) in ne
premoženja dedičev.”

Maja Bertoncelj

Največ vlog za subvencijo vrtca
Na Centru za socialno delo Ljubljana-Šiška, enota Medvode, so samo decembra sprejeli okrog devetsto

vlog. Kot pravijo, ne gre pričakovati, da bodo vse odločbe izdane do roka. O katerih socialnih prejemkih 
po novem odločajo centri za socialno delo?

Za državno socialno pomoč se lahko obrnete na Center za socialno
delo, obstajajo pa tudi občinske denarne pomoči, za pridobitev katere
so kriterij širši cenzusi kot pri državni. Zaprosite pa lahko za eno ali
drugo, lahko pa tudi za obe. 

Vodenje postopka za dodelitev občinskih denarnih pomoči od 1. janu-
arja ureja Občina Medvode. Socialno ogroženi občani lahko uveljavlja-
jo denarno pomoč za naslednje namene: premostitev trenutne material-
ne ogroženosti v višini 200 evrov (gre za enkratno pomoč, izjemoma se
lahko dodeli večkrat), delno kritje stroškov ob začetku novega šolskega
leta za otroka v osnovni ali srednji šoli v višini 100 evrov na otroka, del-
no kritje stroškov kosil učencu v osnovni šoli ali malic dijaku v srednji
šoli, in za kritje stroškov kosil osebi, starejši od 65 let. Obrazce dobite

na spletni strani http://www.medvode.si/obrazci_vloge.htm, na recepci-
ji občine Medvode in v času uradnih ur tudi na Oddelku za družbene
dejavnosti.

Na občino lahko oddate tudi vlogo za enkratno denarno pomoč za
novorojence. To je pomoč vsem staršem ob rojstvu otroka, ki znaša za
otroke, rojene do 31. januarja letos, 203,01 evra, za otroke, rojene od 1.
februarja letos, pa 207,07 evra. Staršem, ki vlogo in fotokopijo otroko-
vega rojstnega lista v času uradnih ur v Oddelek za družbene dejavno-
sti prinesejo osebno, jim sklep lahko izdajo takoj. Občina Medvode pa
v letošnjem letu ne podeljuje več mesečnih subvencij za otroke, ki ne
obiskujejo organizirane predšolske vzgoje in varstva, kot je bilo to lani. 

Maja Bertoncelj 

Na Centru za socialno delo Ljubljana-Šiška, enota
Medvode, ste večino vlog oddali osebno, nekaj jih je
bilo poslanih tudi po pošti. 
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Na občino po občinsko pomoč
Na Občini Medvode lahko zaprosite za občinsko denarno pomoč in za enkratno denarno pomoč 

ob rojstvu otroka.



Občina

Informativni izračun cenzusov po Odloku o denarnih pomočeh v Občini Medvode, ki jih vlagatelj in njegovi družinski člani ne smejo
preseči (gre za povprečen mesečni neto dohodek vlagatelja in njegovih družinskih članov skupaj v zadnjih treh mesecih):
cenzus v evrih
-   prva odrasla oseba ali samska oseba, ki je v institucionalnem varstvu 390,00
-   prva odrasla oseba ali samska oseba, delovno aktivna od 60 do 128 ur/mesec 499,20
-   prva odrasla oseba ali samska oseba, delovno aktivna nad 128 ur/mesec 608,40
-   zakonec ali druga odrasla oseba 195,00
-   samska oseba, trajno nezaposljiva/ nezmožna za delo ali starejša od 63 let (ž) in od 65 let (m), živi z drugimi 312,00
-   samska oseba med 18. in 26. letom, s stalnim ali dejanskim prebivališčem pri starših, prijavljena na ZRSZ 273,00
-   zakonec in druga odrasla oseba, delovno aktivna od 60 do 128 ur/mesec 249,60
-   zakonec in druga odrasla oseba, delovno aktivna nad 128 ur/mesec 304,20
-   najstarejši otrok s statusom dijaka 386,10
-   vsak naslednji otrok s statusom dijaka 347,10
-   najstarejši otrok brez statusa dijaka - predšolski, učenec, študent do 26. leta 312,00
-   vsak naslednji otrok brez statusa dijaka - predšolski, učenec, študent 273,00
-   dodatek za vsakega otroka v enostarševski družini 39,00
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Občina Medvode je ena redkih, ki ima svojo
okoljsko merilno postajo za stalno merjenje ka-
kovosti zraka. Postavljena je ob Cesti ob Sori.
Uradne meritve so se začele 1. septembra lani,
sredi januarja smo dobili analizo za obdobje od
septembra do vključno decembra 2011. Predsta-
vil jo je Žiga Švegelj iz Studia Okolje. Merilna
postaja meri pline BTX (benzen, toluen, etil-
benzen, M&P in O ksilen). Izmed teh plinov je
v Sloveniji z zakonom določena mejna vrednost
in z njo spodnji in zgornji ocenjevalni prag
samo za plin benzen, zato so za predstavo, kaj
izmerjene vrednosti pomenijo za druge merjene
pline, privzeli priporočene mejne vrednosti s
strani Svetovne zdravstvene organizacije. 

Meritve lahko spremljate preko spletne stra-
ni, ki je dostopna preko spletne strani občine
Medvode (www.medvode.si). Decembra je
bilo opaziti povišane vrednosti benzena. Nje-
gova predpisana letna mejna koncentracija za
varovanje zdravja ljudi, zapisana v Uredbi o
benzenu in ogljikovem monoksidu v zunanjem
zraku, znaša 5 µg/m3. Predpisani sta tudi meji
za spodnji in zgornji ocenjevalni prag, ki zna-
šata 2 in 3,5 µg/m3. Na primer 9. decembra
zvečer je bila izmerjena vrednost benzena kar
15,01 µg/m3. ”Povprečna koncentracija plina
benzena je bila v celotnem obravnavanem ob-
dobju 2,4 µg/m3, kar je z upoštevanjem, da
meritve še ne potekajo celo leto, pod predpisa-
no povprečno letno mejno vrednostjo, vendar
pa med spodnjim in zgornjim ocenjevalnim
pragom. Povišanje benzena je posledica kuril-
ne sezone in prometa. Slednji je v Medvodah
velik onesnaževalec. Je pa to problem na dr-
žavni ravni in bi mu bilo potrebno v prihodnje
nameniti več pozornosti. Izpostaviti velja pred-
vsem prašne delce PM2.5 in PM10, ki so
zdravju škodljivi in za katere v Sloveniji velja-
jo zakonske omejitve. Teh delcev na merilni
postaji v Medvodah ne merimo, je pa to ena iz-
med možnosti za nadgraditev projekta,” je de-

jal Žiga Švegelj iz Studia Okolje, kjer oprav-
ljajo in nadzirajo meritve v Medvodah.

”Dogovori potekajo, da bi se izvajale tudi
meritve teh prašnih delcev. Dosedanje meritve
so potrdile, da je bila poteza občine za lastno
okoljsko merilno postajo pravilna. Zrak imamo
pod nadzorom in to je pomembno. Glede na
rezultate bomo izvedli tudi nekatere ukrepe.
Šli bomo na pogovore s pristojnimi državnimi
institucijami za hitrejše reševanje prometne
problematike. Neenakomerne so tudi emisije
iz industrije, so pa pod priporočenimi mejnimi
vrednostmi Svetovne zdravstvene organizacije.
Koncentracije plinov so bile povišane v krajših
časovnih intervalih in zaznane iz značilnih
smeri, zato sklepamo, da so posledica indu-
strijskih izpustov. Z rezultati bomo seznanili
medvoška podjetja, s katerimi želimo pozitiv-
no sodelovati in se pogovoriti o možnostih iz-
boljšanja situacije tudi z njihove strani,” pa je
dejal občinski inšpektor Matija Šalehar.

Švegelj pravi, da so bile vrednosti benzena v
tem času povišane tudi v drugih slovenskih
mestih. Meritve plinov BTX izvajajo tudi v
Mestni občini Ljubljana in primerjave so zani-

mive. ”V Medvodah so bile v primerjavi z
Ljubljano maksimalne vrednosti benzena tudi
do trikrat višje. Menim, da ima vpliv na to kur-
jenje v starejših pečeh, v katerih je izgorevanje
slabše. Vrednosti etilbenzena so bile do 1,6-
krat višje, toluena do šestkrat, M&P ksilena do
2,5-krat in O ksilena do sedemkrat,” pojasnju-
je Švegelj. Kakšni so predlogi za izboljšanje
kakovosti zraka v Medvodah? Kot smo že
zapisali, prve meritve kažejo, da se mejnim
vrednostim najbolj približujejo koncentracije
benzena, za kar je po prvih analizah največji
krivec tranzitni promet. Po pričakovanjih so
predvsem zaradi emisij tranzitnega prometa
previsoke tudi koncentracije drobnih delcev
PM2,5 in PM10. Slednje bi bilo treba še preve-
riti in se v primeru potrditve resno lotiti ukre-
pov za postopno zmanjševanje teh emisij, kar
ni lahka in tudi ne hitro izvedljiva naloga. Gle-
de industrijskih emisij pa Švegelj pravi, da bi
podjetja, v kolikor tehnološki procesi omogo-
čajo, že z izpuščanjem ob najbolj ugodnih vre-
menskih razmerah dneva znatno zmanjšali
koncentracije nekaterih plinov v okolju. 

Maja Bertoncelj

Kakovost medvoškega zraka
Znana je analiza z okoljske merilne postaje za obdobje od septembra do vključno decembra lani. Kaj 

pomenijo povišane vrednosti benzena in primerjave z Ljubljano, sta pojasnila Žiga Švegelj iz Studia Okolje
in občinski inšpektor Matija Šalehar.

Meritve kakovosti zraka v Medvodah so pokazale, da se mejnim vrednostim najbolj približujejo koncentracije
benzena, za kar je po prvih analizah največji krivec tranzitni promet.
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Tehnično turistični park Medvode v Hrašah.
Zanj je narejen idejni projekt, ki je v minulih
dneh zaokrožil po številnih e-naslovih z opo-
zorili, da se bo slovenski naravi na tem območ-
ju pripetila izjemna krivica, če je bodo spre-
menili v dirkalno cesto, imenovano Tehnično
turistični park. Kot je razvidno iz projekta, je v
parku predvideno tudi dirkališče s tribunami,
boksi, tehnično razvojni poligon, poligon var-
ne vožnje, poligon za varnost pri delu s kmetij-
sko mehanizacijo, speedway steza, v sredini
katere bi bil večnamenski prostor na trdi pod-
lagi, karting steza, muzej avtomobilizma in
modelarski center, glavna upravna stavba, tr-
govine, restavracije, hotel. Kot investitor je na-
vedeno podjetje Kovinar.

Nimajo informacij o projektu
Krajani prav veliko več informacij nimajo,

prav tako tudi ne Krajevna skupnost Smlednik,
kjer so o zadevi govorili na seji sveta. Predsed-
nik sveta KS Smlednik Nejc Smole je 3. febru-
arja pri županu Medvod vložil zahtevo za sklic
zbora krajanov na to temo. ”Za Tehnično turi-
stični park Medvode smo tako kot drugi kraja-
ni izvedeli povsem po naključju. Želimo sode-
lovati pri odločitvi o projektu. Za sklic zbora
krajanov, na katerem bi bil prisoten tudi inve-
stitor, smo se odločili na zadnji seji sveta KS.
Nismo se pa do idejnega projekta opredeljeva-
li. Ugotavljamo predvsem, da nimamo infor-

macij. Naj nam predstavijo dodano vrednost,
ki bi jo takšen projekt prinesel kraju, in naj
ljudje povedo, kar mislijo. Gre za tako velik
projekt, da se nam zdi takšna pot prava. Priča-
kujem, da bo župan zbor krajanov sklical, in
sicer v čim krajšem času, da na njem dobimo
informacije, se pogovarjamo z argumenti, o
vsem skupaj premislimo in se nato čez čas
znova dobimo in o tem glasujemo. Krajevna
skupnost bo stala za odločitvijo krajanov,” je
pojasnil Nejc Smole.

Mihelič: ”To je velika priložnost 
za kraj in za celotno Slovenijo.”

Za več informacij smo se obrnili na Nika Mi-
heliča, znanega strokovnjaka za bencinske
športe, ki je sodeloval pri nastajanju idejnega
projekta, izdelan je na osnovi njegovih zami-
sli, poleg tega se že vrsto let zavzema, da bi
Slovenija dobila takšen tehnično turistični
park. ”Takšen objekt Slovenija potrebuje. Ne
razmišljamo, da bi na dirkališču naredili dirko
Formule 1. Nam je v interesu, da se naredi tak-
šen park, ki bi ga lahko uporabljal vsak, najel
uro, inštruktorja in se v varnem okolju v vožnji
srečal s teoretičnim in praktičnim znanjem.
Razen na Vranskem te možnosti ni nikjer. Če
obvladaš avto, si bolj varen zase, za sopotnike
in druge udeležence v prometu. Znanja je pre-
malo,” varnostni vidik takšnega parka poudar-

ja Niko Mihelič. V igri je bilo že več lokacij,
tudi v občini Vodice, nasproti Skaručne. Seda-
nja je v Hrašah, na območju za tamkajšnjo cer-
kvijo sv. Jakoba. ”Govorimo o površini veliko-
sti približno kilometer krat kilometer. Gre za
idealno lokacijo tako z vidika vremenskih raz-
mer, bližine Ljubljane, kampa, letališča, avto-
ceste, turističnih ponudb. Dopoldan na smuča-
nje na Krvavec, popoldan na vožnjo z avtomo-
bilom. Tega nima nihče. Vse dejavnosti se do-
polnjujejo z že obstoječimi aktivnostmi kraja.
Šlo bi za veliko promocijo Slovenije, kraju bi
prineslo veliko novih delovnih mest. Teren je
idealen. Ni potrebno graditi nobenih pilotov.
Steza se prilagodi terenu. Je pa seveda pro-
blem, ker ljudje takšnih objektov ne poznajo. Z
veseljem bi krajanom predstavili projekt in pri-
mer kakšnega takšnega parka v tujini,” pojas-
njuje. Projekt je zastavljen ekonomsko in je
tržno naravnan. ”Če pogledate dirkališča v Ev-
ropi, so polno zasedena. Dobro se prodajajo
tudi podjetjem za promocije, predstavitve. Gre
za goste, ki bi za Slovenijo morali biti zanimi-
vi. So pa to urejeni parki, ozeleneli in če bom
imel tukaj zraven besedo, v primeru, da bo do
gradnje seveda prišlo, bo delo najprej dobil
vrtnar,” dodaja. 

Naj se prisluhne strokovnim 
argumentom

”Menim, da, če bi park že stal, bi bili vsi za-
dovoljni. V svetu je to nekaj povsem običajne-
ga. Projekt je pomemben za celo Slovenijo.
Predstavili smo ga tudi že na medvoški občini,
kjer seveda lahko rečejo, da za to so, za to pa
ne. Lahko da tudi dovoljenj pristojnih institucij
ne bo. Žal je ponavadi tako, da se pritožujemo,
da ni delovnih mest, ko pa se želi kaj narediti,
je pa problem,” je dejal Mihelič. Gre za ogro-
men projekt. Zanimalo nas je še, če verjame, da
bo dobil potrebno podporo in ali je v teh časih
sploh realno pričakovati njegovo realizacijo.
”Če bi ljudje razumeli, kaj s tem dobijo, bi bilo
realno. Upam, da bodo prisluhnili strokovnim
argumentom. Naj poslušajo in se sami odločijo.
Tak je tudi naš interes. Ne želimo, da bi bili ka-
korkoli opeharjeni. Tudi v prihodnje, če bom še
imel kaj besede, je osnovni pogoj, da se potem
namembnost objektov ne bo spreminjala. Kar
se pa tiče same izvedbe, ni potrebno, da se vse
realizira naenkrat. Je pa za takšen projekt mož-
nost pridobitve tudi evropskega denarja.” Mi-
helič sicer poudarja, da je zadeva še v začetni
fazi in da do gradnje v najboljšem primeru prej
kot v dveh, treh letih še ne bi prišlo.

Maja Bertoncelj

Ideja za Tehnično turistični park
Medvode

V javnosti je zaokrožil idejni projekt za Tehnično turistični park Medvode na lokaciji v Hrašah. Krajevna
skupnost Smlednik je pri županu že vložila zahtevo za sklic zbora krajanov. Želijo sodelovati pri odločitvi 

o projektu. ”Takšen park je v svetu nekaj povsem običajnega,” pa pravi Niko Mihelič, strokovnjak 
za bencinske športe, ki je sodeloval pri izdelavi idejnega projekta.

Park je po idejnem projektu umeščen v Hraše, na območje za tamkajšnjo cerkvijo sv. Jakoba.
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Nujna širitev smleškega pokopališča
Preverili smo zasedenost pokopališč v občini Medvode. Največja stiska je v Smledniku, kjer grobnih mest

razen v nujnih primerih na novo sploh ne oddajajo več, največ prostora pa je v Pirničah. 

V občini Medvode so štiri pokopališča: v
Smledniku, Pirničah, Sori in Preski. Ponekod
se srečujejo s problematiko prezasedenosti,
najbolj v Smledniku.

”Pregledoval sem arhiv Krajevne skupnosti
Smlednik in našel zapisnike nekje iz sredine
šestdesetih let, kjer je bilo zapisano, da je pros-
torska stiska takšna, da bodo morali prepove-
dati pokopavanje, ker ni prostih grobnih mest.
Kasneje se je stanje izboljšalo zaradi novega
pokopališča v Pirničah, zaradi česar je prišlo
do kar nekaj prekopov. V zadnjih letih je stanje
akutno. Ugotavljamo, da imamo ob takšnem
trendu, kot je bil lani, morda še za leto, leto in
pol prostora. Na zadnji seji sveta KS je bil
sprejet sklep, da se do nadaljnjega, razen v 
nujnih primerih, grobnih mest na novo ne od-
daja,” je velik problem v kraju osvetlil Nejc
Smole, predsednik KS Smlednik. Kot pravi, 
je na pokopališču okrog petsto grobnih mest,
od tega je prostih okrog petnajst. Širitev je nuj-
na. ”Širitve smleškega pokopališča še ni bilo,
je pa bila pred nekaj leti izvedena sanacija.
Idejni projekti za širitev so stari že več kot tri-
deset let. Edina realna je širitev za Lazarinije-
vo kapelo. V tem letu je v občinskem proraču-
nu za reševanje te problematike namenjenih
deset tisoč evrov. Kljub temu bomo skušali 
narediti kar največ korakov. Ocenjujemo, da bi
okrog 150 grobnih mest rešilo situacijo za 
petnajst, dvajset let,” je še dejal Smole. 

V Sori so že pristopili k razširitvi pokopališ-
ča. ”Že nekaj časa je evidentno, da na pokopa-
liščih v občini primanjkuje prostora. V večini
primerov so možnosti za širitev precej omeje-
ne. Prav zato se je Svet KS Sora odločil, da se
po pripravljeni projektni dokumentaciji prične
z gradbenimi deli, ki bi omogočala razširitev
pokopališča in pridobitvi novih mest za klasič-
ne in žarne pokope na pokopališču v Sori. Z
deli smo začeli oktobra in jih zaključili decem-
bra lani. Financirali smo jih iz naslova izvirnih
prihodkov KS Sora,” je povedal Mirko Javer-
šek, predsednik KS Sora, in dodal, da so z 

razširitvijo pridobili 46 novih žarnih niš in 24
novih grobnih mest. 

Prosta mesta imajo zaenkrat tudi še na poko-
pališču v Preski. ”Zaenkrat to še ni problem,
se pa nakazuje, da bi lahko postal. Pripravlja-
mo dokumentacijo za širitev, ki se načrtuje po
etapah. Šlo bo za razširitev do zunanjih mej
pokopališča, do koder je zemljišče še v lasti
občine. Tam bomo uredili razsipni prostor za
pokope in žarne niše. Upamo, da se bo širitev
začela v prihodnjih letih. Pomenila bi rešitev
za daljše obdobje. Sicer pa tudi trenutno odda-
janje grobnih mest ni težava,” pravi Lado Vid-
mar, predsednik odbora za komunalo KS Pre-
ska. Denar, ki je v letošnjem proračunu name-
njen za preško pokopališče, bodo namenili po-
trebni obnovi strehe na mrliški vežici, čim prej
pa bodo pristopili tudi k obnovi stopnic in pre-
ureditvi klančine. ”S temi deli bomo posodobi-
li tako zgled kot funkcionalnost pred mrliško
vežico,” še pojasnjuje Vidmar, zadovoljen, da
so obiskovalci pokopališča lepo sprejeli novo-
sti, ki so jih uvedli: zabojnike za sveče, biolo-
ške in mešane odpadke. Uporabnike naprošajo,
da odpadke ločujejo, saj s tem pripomorejo

tudi k urejenosti pokopališča. Pomembna pri-
dobitev v zadnjem obdobju pa je predvsem
novo parkirišče.

Najnovejše pokopališče v občini je v Pirni-
čah. Prvi pokop so imeli leta 1995. Po odprtju
je bilo tudi veliko prekopov. ”Pirniče so od leta
1990 nova fara, ki ni imela svojega pokopališ-
ča. Pokopavali so v Smlednik, Presko, tudi
Šmartno ali Ljubljano,” pove Anton Merja-
sec, ki je bil predsednik gradbenega odbora pri
gradnji pokopališča in še vedno skrbi zanj.
Glede na to, da gre za novejše pokopališče, je
razumljivo, da se s prostorsko stisko ne sreču-
jejo: ”Prostora je še dovolj in zadoščal naj bi za
okrog petdeset let. Na pokopališču je možnost
ureditve okrog šeststo grobnih mest, zasedenih
je manj kot polovica. Če bi se kdaj pokazala
potreba, je možnost tudi širitve.” Na pokopa-
lišču je mrliška vežica in pomožni prostori.
Urediti želijo predprostor, večji nadstrešek nad
vežico in nadstrešek med vežico in sanitarija-
mi. Pokopališče v Pirničah je v primeru ele-
mentarne nesreče predvideno kot rezervno po-
kopališče za potrebe cele občine.

Maja Bertoncelj

Na pokopališču v Smledniku so zasedena skoraj vsa od skupno okrog petsto 
grobnih mest.

V Preski bodo pristopili k obnovi strehe na mrliški vežici in stopnic. Načrtujejo tudi
širitev pokopališča.
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● zanimive oblike
● privlačne barve
● širok izbor elementov
● estetski ročaji
● elementi za dnevno sobo 

in jedilnico

SALON PREVC LJUBLJANA
BTC HALA 10, 

tel.: (01) 541 18 20, 
e-pošta: prevc@btc-city.si

SALON PREVC KRANJ
Žabnica, Dorfarje 17, 
tel.: (04) 502 19 00, 

e-pošta: info@prevc.si

kuhinja

* Akcijski popust velja za gotovino do 29.2. 2012.

Pomoč na domu
Nov izvajalec storitve pomoč družini 

na domu je zavod Comett. Občina subvencionira 
80 odstotkov cene storitve. 

Občinski svet je na decembrski seji sprejel predlog sklepa o subvenci-
ji k ceni storitve pomoči družini na domu v občini Medvode, in sicer v
višini 80 odstotkov stroškov za neposredno socialno oskrbo uporab-
nikov, kar je med najvišjimi subvencijami v državi. Sledili so cilju, da
se storitev za uporabnike ne bi podražila, cena je celo nekoliko nižja, in
bila čim bolj dostopna. 

Občina Medvode je na podlagi izvedenega postopka javnega razpisa
za podelitev koncesije za izvajanje socialno varstvene storitve pomoč
družini na domu v občini Medvode izbrala novega izvajalca, Comett,
zavod za pomoč in nego na domu iz Ljubljane. Z izvajanjem storitve v
občini je začel s 1. januarjem. Prej je te storitve izvajal Center za so-
cialno delo Ljubljana Šiška. Kot je pojasnila Helena Čampa, direkto-
rica Zavoda za pomoč in nego na domu Comett, to dejavnost opravljajo
že sedemnajst let. Z novim izvajalcem so prišle tudi nekatere novosti.
”Pomoč se bo lahko izvajala tudi v popoldanskem času, ob sobotah,
nedeljah in praznikih. Ljudje pomoč na domu ne potrebujejo le ob
delavnikih dopoldan,” pravi Čampa. Za to so pripravili tudi različne
cene, ki so bile na občinskem svetu potrjene. Storitev plača uporabnik
po ceni, ki od 1. januarja znaša: od ponedeljka do sobote 3,16 evra 
za efektivno uro (občina doplača 14,82 evra), v nedeljo 4,59 evra za
efektivno uro (občina doplača 20,53 evra) in na državni praznik 4,94
evra za efektivno uro (občina doplača 21,96 evra). Iz Oddelka za
družbene dejavnosti Občine Medvode pojasnjujejo, da v primeru, če
uporabnik ni sposoben plačati stroškov storitve, niti njegovi otroci ali
drugi zavezanci, lahko pri Centru za socialno delo Ljubljana Šiška, 
enota Medvode, prosi za oprostitev plačila. Osebe s statusom invalida
ter osebe, ki prejemajo denarno socialno pomoč, pa so oproščene plačila
storitve v celoti.

Pomoč na domu obsega: pomoč pri temeljnih dnevnih opravilih
(oblačenju ali slačenju, umivanju, hranjenju, opravljanju osnovnih živ-
ljenjskih potreb, vzdrževanju in negi osebnih ortopedskih pripo-
močkov), gospodinjska pomoč (prinašanje enega pripravljenega obroka
hrane, nabava živil in priprava enega obroka hrane, pomivanje
uporabljene posode, osnovno čiščenje bivalnega dela prostorov z
odnašanjem smeti, postiljanje in osnovno vzdrževanje spalnega prosto-
ra) ter pomoč pri ohranjanju socialnih stikov (vzpostavljanje socialne
mreže z okoljem, prostovoljci in sorodniki, spremljanje upravičenca pri
opravljanju nujnih obveznosti, informiranje ustanov o stanju in potrebah
upravičenca, priprava upravičenca na institucionalno varstvo). Upravi-
čenec je upravičen do pomoči na domu, če potrebuje najmanj dve opravili
iz dveh različnih sklopov opravil.

Storitev se lahko začne na prošnjo upravičenca, zakonitega zastopnika
ali pooblaščenca. Pred začetkom izvajanja storitve se sklene dogovor 
o obsegu, trajanju in načinu opravljanja storitve. Za storitve lahko kon-
taktirate zavod Comett, pisarno v Ljubljani (01/244-31-05, e-pošta: 
zavod.campa@comett.si, kontaktna oseba: Helena Čampa) ali v
Domžalah (tel.: 01/721-10-21, e-pošta: zavod.comett@siol.net, kontakt-
na oseba: Barbara Kos). Maja Bertoncelj

Komu je pomoč namenjena?
Osebam, starim več kot 65 let, ki so zaradi starosti ali pojavov,
ki spremljajo starost, nesposobne za samostojno življenje; ose-
bam s statusom invalida po zakonu o družbenem varstvu
duševno in telesno prizadetih oseb; drugim invalidnim osebam,
ki jim je priznana pravica do tuje pomoči in nege za opravljan-
je večine življenjskih funkcij; kronično bolnim osebam in ose-
bam z dolgotrajnimi okvarami zdravja, ki nimajo priznanega
statusa invalida, pa so po oceni pristojnega centra za socialno
delo brez občasne pomoči druge osebe nesposobne za samostoj-
no življenje: hudo bolnim otrokom ali otrokom s hudo motnjo
v telesnem ali hudo in najhujšo motnjo v duševnem razvoju, ki
ni vključen v organizirane oblike varstva.

Več na www.prevc.si

Prevc, saloni pohištva d.o.o.

Kuhinje iz
Alplesa 

v vsej svoji svežini

kuhinja

UGODNO

-25%
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Občina Medvode, Cesta komandanta Staneta 12, 1215 Med-
vode, na podlagi 218. c člena in 218. č člena Zakona o graditvi
objektov (Uradni list RS, št. 102/04 - uradno prečiščeno besedi-
lo) in 15. ter 18. člena Odloka o nadomestilu za uporabo stavb-
nega zemljišča (Uradni list RS, št. 54/96, 17/00, 101/00,
11/02, 10/03 in 51/09) objavlja

JAVNO NAZNANILO
o razgrnitvi podatkov za odmero nadomestila za uporabo

stavbnega zemljišča in
poziv k priglasitvi sprememb podatkov v zvezi z odmero

nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na območju
Občine Medvode za leto 2012

I.

Javni poziv je namenjen vsem zavezancem za plačilo nadomestila
za uporabo stavbnega zemljišča v občini Medvode za leto 2012.
Podatki, pomembni za odmero nadomestila za uporabo zazida-
nega stavbnega zemljišča in nezazidanega stavbnega zemljišča,
kot tudi podatki o zavezancih bodo razgrnjeni (na vpogled 
zavezancem) v prostorih občine Medvode v občinski stavbi, na
naslovu Cesta komandanta Staneta 12, 1215 Medvode, v sejni
sobi v pritličju.
Zavezanci za plačilo nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča
lahko pregledujejo podatke in na te podatke podajo pripombe od
6. februarja 2012 do 29. februarja 2012 (razen v času šolskih
počitnic 20. in 22. februarja) in sicer vsak ponedeljek od 8. do
12. ure in vsako sredo od 12. do 17. ure. Pripombe je mogoče
poslati tudi s priporočeno pošto na naslov Občine Medvode.

II.
Zavezanci so Občini Medvode dolžni v roku 45 dni po objavi tega
javnega poziva sporočiti tudi vsako spremembo zavezanca in
spremembe ostalih podatkov, pomembnih za odmero nadomestila
za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2012.
Spremembe in obvestila, ki so pomembna za odmero nadomes-
tila, so: sprememba zavezanca, sprememba vrste dejavnosti 
ali namembnosti prostora, objekta ali zemljišča, sprememba
poslovne ali stanovanjske površine, sprememba stalnega prebi-
vališča oziroma naslova zavezanca, kjer sprejema poštne pošiljke
in podobno.
Če zavezanec ne sporoči nastalih sprememb, se za odmero
uporabijo podatki, s katerim razpolaga občina ali se lahko pridobijo
brez sodelovanja zavezanca. 

III.
Zavezanci spremembe sporočajo Občini Medvode s pisno in pod-
pisano vlogo. Vlogi je potrebno priložiti dokazila. Vloga se lahko
vloži na način:
- s priporočeno poštno pošiljko na naslov: Občina Medvode, 

Cesta komandanta Staneta 12, 1215 Medvode ali
- osebno, z vložitvijo v tajništvu v občinski stavbi Občine Medvode.
Kontaktne osebe:     
- LUZ, d. d., Verovškova ulica 64, Ljubljana

(tel.: 01/3602-439 - ga. Danijela Šujica ali po 
e-pošti: danijela.sujica@luz.si).

- Občina Medvode, Oddelek za proračun in finance, 
Cesta komandanta Staneta 12 
(tel.: 01/3619-518 - ga. Sanja Malej ali po 
e-pošti: malej@medvode.si),

Vloga je lahko prosto napisana, obrazec vloge pa je na voljo pri 
receptorju v občinski stavbi in na internetnih straneh občine.

Številka: 422-6/2012
Datum: 19. 1. 2012 

Občina Medvode

KOMISIJA ZA PRIZNANJA
Občine Medvode

Številka: 033-1/2012 
Datum: 11. 1. 2012

Komisija za priznanja Občine Medvode vabi posameznike, skupine
občanov, podjetja, zavode, društva, druge organizacije in skupnosti z
območja Občine Medvode, da predlagajo

KANDIDATE ZA OBČINSKA PRIZNANJA

Priznanja Občine Medvode so:
- naziv častni občan Občine Medvode,
- plaketa Občine Medvode,
- medalja Občine Medvode.

Naziv častni občan Občine Medvode se podeljuje posameznikom, ki so
z izjemnim delovanjem in stvaritvami na posameznih področjih družbene-
ga življenja in dela pomembno prispevali k ugledu in napredku občine ozi-
roma širše skupnosti. Naziv častni občan se ne more podeliti po smrti.

Plaketa Občine Medvode se podeljuje za dosežke in dolgoletno izjem-
no uspešno delo na področju gospodarstva, družbenih in drugih dejav-
nosti v občini, ki so bistveno prispevali k dvigu kvalitete življenja na ob-
močju Občine Medvode. Plaketa Občine Medvode se podeljuje tudi za
enkratne izjemne dosežke na posameznih področjih življenja in dela in
posameznikom za njihovo življenjsko delo oziroma ob njihovih visokih ju-
bilejih. Plaketa Občine Medvode se podeljuje občanom občine Medvo-
de, drugim državljanom RS in tudi tujim državljanom ter skupinam držav-
ljanov, pravnim osebam in drugim organizacijam.

Medalja Občine Medvode se podeljuje posameznikom, podjetjem, orga-
nizacijam in skupnostim za posamezna družbeno koristna dela, za delov-
ne in druge velike uspehe, dosežene v humanitarnih akcijah, zlasti pri 
reševanju življenj in preprečevanju škode na premoženju. Če se medalja
podeli kot spominska medalja, se podeli vidnejšim znanstvenim, kulturnim
in drugim ustvarjalcem ter vidnim javnim delavcem, ki obiščejo občino. 

Pisne predloge sprejema Komisija za priznanja, Cesta komandan-
ta staneta 12, 1215 Medvode. Ovojnica mora biti zaprta, z oznako
”NE ODPIRAJ - KANDIDATI ZA PRIZNANJA”. Predloge sprejema
komisija do vključno 16. marca 2012 in morajo vsebovati:
- osebne podatke predlaganega kandidata (ime in priimek, datum in

kraj rojstva, kraj stalnega prebivališča, zaposlitev) ali naziv in sedež
podjetja, organizacije, društva ...,

- soglasje kandidata, da se s predlagano kandidaturo strinja, oziroma
izjava odgovorne osebe v podjetju, zavodu, društvu, drugih organiza-
cijah in skupnostih,

- pisno utemeljitev predloga,
- ime in priimek ter naslov predlagatelja.

Komisija bo obravnavala samo popolne vloge. 
Občina Medvode

Obvestilo
Na podlagi prejetih poročil o spremljanju zdravstvene ustreznosti pitne
vode in obvladovanju tveganj na vaških vodovodnih sistemih (VVS) 
uporabnike pitne vode iz naslednjih VVS obveščamo, da je zaradi varovan-
ja zdravja ljudi v veljavi ukrep prekuhavanja pitne vode in je zato treba vodo
za uporabo v namene prehrane obvezno prekuhavati:

VVS Golo Brdo - Polana, VVS Žlebe - Seničica,
VVS Mamovec - Tehovec, VVS Žlebe - Studenčice,
VVS Žlebe - Jetrbenk, VVS Trnovec - Govejek,
VVS Vaše - le hiše, ki niso priključene na javni vodovodni sistem,
VVS Sora - le hiše, ki niso priključene na javni vodovodni sistem.

Poročila o spremljanju zdravstvene ustreznosti pitne vode in obvladovanju
tveganj na posameznih VVS ter poročila o preskusih posameznih vzorcev
pitne vode so stalno dostopna na spletnih straneh Občine Medvode.
Navodila, priporočila in mnenja glede vzdrževanja sistemov za preskrbo s
pitno vodo ter hišnih vodovodnih sistemov so objavljena na spletnih
straneh Inštituta za varovanje zdravja RS.

Občina Medvode
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Tiskarna Pleško 
tiskarna · grafi ~ni studio · knjigoveznica

www.tiskarna.net · info@tiskarna.net
Barletova 4, 1215 Medvode, Slovenija 

Tel.: +386 1 36 25 200; Fax: +386 1 36 25 222

40-letna 

tradicija

Za vas izdelamo po naro~ilu:
knjige, brošure, revije, koledarje, plakate, 

letake, vizitke, mape, zloženke, vabila, 
kataloge, kuverte, bloke, dopise ...

Sodobnost, Odtisnjena 
za Prihodnost!

Informacije in prijave:
Turizem Škofja Loka

Kidričeva cesta 1a
4220 Škofja Loka
 T: 04 517 06 00
M: 051 427 827 
F: 04 517 06 05

E: info@skofja-loka.com
W: www.skofja-loka.com

Srednjeveška poroka
Grajska poroka
Mestna poroka

Poroka na mestnem vrtu

Izmenjajta svoji zaobljubi v srednjeveškem mestu
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Diplomiral s Starim gradom
Smledniški Stari grad je v svoji diplomski nalogi raziskoval sedaj že diplomant Fakultete za arhitekturo
Matej Markun. Predstavil je idejni projekt njegove prenove. Restavratorski center pa za obnovo Starega

gradu izdeluje restavratorski načrt, ki naj bi bil končan še letos.

Smledniški Stari grad je glede na prevladujo-
čo lego osrednja znamenitost tega območja.
Dovolj zanimiv se je zdel tudi Mateju Marku-
nu, doma s Sr. Bele pri Preddvoru, da se je od-
ločil o njem pripraviti diplomsko nalogo. Z njo
je pod mentorstvom prof. dr. Žive Deu diplo-
miral na Fakulteti za arhitekturo.

”O Starem gradu sem že pred tem kar nekaj
vedel, še bolj podrobno pa sem ga spoznal pri
pripravi diplomske naloge. Je eden starejših
srednjeveških gradov, ki imajo arhitekturo še
celovito vidno. Včasih je bila njegova lega
obrambna, danes pa je primerna za izletniško
točko,” je uvodoma povedal Matej Markun.
Njegovo delo je sestavljeno iz dveh delov. ”V
prvem delu sem naredil analize (zgodovinske,
prostorske, arhitekturne, kako bi grad lahko pre-
novil funkcionalno), v drugem pa idejni projekt,
prikazal moj pogled na prenovo. Funkcionalno
bi bil Stari grad namenjen kulturni dejavnosti,
ki bi potekala v kulturni dvorani, obnovljen bi
bil razgledni stolp. Konstrukcija bi bila lahka,
tako da bi vse skupaj lahko stalo na obstoječih
ruševinah. Težko rečem, ali je projekt uresnič-
ljiv. Lahko bi bil, če bi nekdo videl interes za
takšne programe,” je predstavil svoj pogled in
še dodal, da ima Stari grad velik potencial. Tega
se zavedajo tudi v Smledniku. V Turistično
olepševalnem društvu Smlednik njegovo obno-
vo še posebej intenzivno peljejo v zadnjem de-
setletju. Spremlja jo tudi domačin Lojz Tršan,
član društva, sicer pa stric Mateja Markuna:
”Njegova diplomska naloga je ena izmed mož-
nosti, kako urediti Stari grad. Zanj Restavrator-
ski center izdeluje restavratorski načrt. Končan
naj bi bil vsaj do začetka letošnjega poletja in bo
osnova za pridobitev evropskih sredstev.” 

V prihodnosti so predvidena obsežna dela, ki
bodo grad naredila še bolj mogočnega. Pred-

vsem obnovljen stolp, višine okrog 35 metrov,
bi bil prava atrakcija. ”Lani so bila izvedena si-
cer zelo skromna, a vendar začetna arheološka
izkopavanja med velikim zidom nad Špelkino
vilo in med stolpom. S karbonsko metodo bodo
skušali s pomočjo ostalin na trideset let natanč-
no določiti točno datacijo stolpa, ki je najstarej-
ši del gradu,” pojasnjuje Tršan, ki verjame, da se
bo projekt obnove Starega gradu enkrat zaklju-
čil: ”Obnova traja dobrih deset let, iz občinske-
ga proračuna je bilo zanjo na leto namenjenih

od 15 do 20 tisoč evrov. Tisti, ki se spomnijo, v
kakšnem stanju je bil Stari grad pred desetlet-
jem, bi se strinjali, da je sedaj skoraj kot Feniks
vsaj deloma vstal iz pepela. Dokončno pa bo 
zaživel s popolno restavracijo, nadgradnjo po
navodilih Zavoda za varstvo naravne in kulturne
dediščine, po načrtih Restavratorskega centra.
Po realističnih ocenah naj bi se to zgodilo v 
desetih letih, projekt pa je gotovo vreden od
enega do dveh milijonov evrov. Brez evropskih 
sredstev ne bo šlo.” Maja Bertoncelj

Odprli bodo začasni zbirni center
Znana so prizadevanja Občine Medvode za postavitev zbirnega cen-

tra za ločeno zbiranje odpadkov. Problem je v lokaciji, saj tudi za 
zadnjo varianto v nekdanji gramozni jami na Jeprci niso dobili potreb-
nih soglasij državnih institucij. Rešitev so našli v začasnem zbirnem
centru, ki bo na območju nekdanjega Colorja v središču Medvod. ”Za-
časni zbirni center Medvode bomo odprli še ta mesec, predvidoma 25.
februarja. Začenjamo z njegovim urejanjem. Bo na površini velikosti
okrog 1500 kvadratnih metrov. Gre pa le za začasno rešitev,” je pove-
dal občinski inšpektor Matija Šalehar. Center bo odprt vsako sredo
od 15. do 18. ure in vsako soboto od 9. do 12. ure. Storitve začasnega
zbirnega centra bodo lahko koristile fizične osebe - uporabniki, ki so
vključeni v sistem zbiranja komunalnih odpadkov v občini Medvode.
Zbrane odpadke bo redno odvažalo podjetje Snaga. Rešitev so torej
našli na območju nekdanjih Colorjevih nepremičnin v središču Med-
vod. Zemljišče je skupaj veliko okrog 12 tisoč kvadratnih metrov, pred
leti ga je kupilo podjetje MTB. V podjetju so načrtovali gradnjo sodo-
bnega stanovanjsko-poslovnega objekta in takrat je bilo rečeno, da naj
bi bil končan leta 2010. Do gradnje ni prišlo. Recesija je tudi tukaj na-
redila svoje. Mariborsko podjetje MTB je namreč v stečaju. M. B.

Začasni zbirni center za ločeno zbiranje odpadkov iz gospodinjstev bo 
na območju nekdanjega Colorja.

Matej Markun z maketo, idejnim projektom prenove Starega gradu, ki jo je izdelal za svojo diplomsko nalogo. 



Kot upravljavci javnih vodovodnih sistemov v občini Medvode upo-
rabnike pitne vode obveščamo v posameznih primerih glede oskr-
be s pitno vodo skladno z zakonskimi zahtevami. 
Načini obveščanja so različni, zato vas želimo seznaniti, na kakšen
način vas obveščamo glede oskrbe s pitno vodo, preko katerih me-
dijev in v kolikšnem času. 

Obveščanje v primeru, ko je vzrok neskladnosti pitne vode
hišno vodovodno omrežje ali njegovo vzdrževanje
Kadar obstaja sum, da zaradi hišnega vodovodnega omrežja pit-
na voda ni skladna z mejnimi vrednostmi parametrov, moramo kot
upravljavci zagotoviti priporočila lastnikom objektov o ukrepih za
zmanjšanje ali odpravo tveganja. Lastnikom posredujemo priporo-
čene ukrepe, kot so ustrezne metode priprave vode, tako da se
zmanjša ali odpravi tveganje, da voda po dobavi ne bi bila zdrav-
stveno neustrezna. Skratka naša naloga kot upravljavca javnega
vodovodnega omrežja je, da lastnikom objektov pomagamo s po-
sredovanjem priporočil o vseh možnih dodatnih ukrepih za odpra-
vo neskladnosti, ki bi jih morali sprejeti.
Hišno vodovodno omrežje zajema cevovod, opremo in naprave, ki
so vgrajene med priključkom na sistem za oskrbo s pitno vodo in
mesti uporabe pitne vode. Ko je vzrok neskladnosti pitne vode hiš-
no vodovodno omrežje ali njegovo vzdrževanje, vas obvestimo
osebno, čim prej oziroma najkasneje v sedmih dneh.

Obveščanje v primeru omejitve ali prepovedi uporabe pitne
vode
Če uporaba pitne vode predstavlja potencialno nevarnost za
zdravje ljudi, moramo kot upravljavci prenehati z dobavo pitne
vode ali omejiti njeno uporabo ali pa sprejeti ukrep, ki je potreben
za varovanje zdravja ljudi. V primeru omejitev ali prepovedi upo-
rabe pitne vode vas obvestimo čim prej, a najkasneje v dveh urah
preko obvestil na TV Medvode. V primeru večje razsežnosti pa tudi
preko obvestil radijski postaji Val 202. Obvestilo je objavljeno tudi
na spletni strani www.komunala-kranj.si.
Na enak način vas obveščamo tudi v primeru raznih posegov na
omrežju, kot so redno vzdrževanje, obnova vodovoda - prevezave
na omrežju ...

Obveščanje v primeru, kadar se izvajajo ukrepi za odpravo
vzrokov neskladnosti
Kadar se izvajajo ukrepi za odpravo vzrokov neskladnosti, mora
Komunala Kranj kot upravljavec preko sredstev javnega obvešča-
nja obveščati uporabnike, razen če Inštitut za varovanje zdravja
oceni, da je neskladnost z mejnimi vrednostmi parametrov nepo-
membna. V primeru, ko se izvajajo ukrepi za odpravo vzrokov ne-
skladnosti, vas obvestimo čim prej, a najkasneje v enem dnevu pre-
ko zgoraj omenjenih medijev.

Obveščanje v primeru dovoljenega odstopanja
Posebne skupine uporabnikov, za katere bi odstopanje lahko pred-
stavljalo posebno nevarnost za zdravje, moramo posebej seznani-
ti z morebitnimi tveganji ter priporočili za varovanje zdravja ljudi.
V primeru dovoljenih odstopanj pa čim prej po pridobitvi dovolje-
nja, a najkasneje v sedmih dneh, preko zgoraj omenjenih medijev.

V sodelovanju z Zavodom za zdravstveno varstvo Kranj pripravlja-
mo tudi letna poročila za vodovodne sisteme, ki so v našem uprav-
ljanju. Notranji nadzor nad kakovostjo vode je vzpostavljen na
osnovah HACCP sistema. HACCP sistem omogoča prepoznavanje
mikrobioloških, kemičnih in fizikalnih agensov, ki lahko predstavlja-
jo potencialno nevarnost za zdravje ljudi, izvajanje potrebnih ukre-
pov ter vzpostavljanje stalnega nadzora na tistih mestih v oskrbi s
pitno vodo, kjer se tveganja lahko pojavijo. Letno poročilo o sklad-
nosti pitne vode za preteklo leto objavimo na spletni strani
www.komunala-kranj.si, najkasneje do 31. marca. Povzetek poroči-
la objavimo tudi v lokalni prilogi Sotočje.

KOMUNALA KRANJ d.o.o., UL. MIRKA VADNOVA 1, KRANJ
Čisto je lepo.

Načini obveščanja 
v primerih motene oskrbe s pitno vodo iz 

javnih vodovodnih sistemov

Dodatno imate možnost, da se prijavite na brezplačno
obveščanje po e-pošti ali SMS sporočilih. 
Obiščite našo spletno stran www.komunala-kranj.si in izpolnite
obrazec ”Prijava na obvestila”. 
Vašo prijavo nam lahko sporočite tudi po e-pošti na naslov
info@komunala-kranj.si ali pisno na naslov: 
Komunala Kranj, d. o. o., Ulica Mirka Vadnova 1, 4000 Kranj. 
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Sv. Jakob ostaja tradicija
Ob dnevu samostojnosti in enotnosti se je množica ljudi znova zbrala na Sv. Jakobu. 

Slavnostni govornik nekdanji kmetijski minister prof. dr. Jože Osterc.

Na štefanovo, 26. decembra, so na Sv. Jako-
bu znova obujali spomine na 23. december
1990, ko je množica obiskovalcev pri tamkajš-
nji cerkvici v mrazu, snegu in ledu ob kresu
nestrpno čakala rezultate plebiscita. Malo po
polnoči se jim je pridružila večina ministrov
prve demokratično izvoljene slovenske vlade
na čelu s predsednikom Lojzetom Peterletom.
V organizacijskem odboru Sv. Jakoba nad
Medvodami, čigar gonila sila je Janez Šušter-
šič, vsako leto ob državnem prazniku, dnevu
samostojnosti in enotnosti, poskrbijo, da se tra-
dicija praznovanja na tem hribu nadaljuje. 

Na letošnji slovesnosti se je po ocenah zbra-
lo še več ljudi kot minula leta, med njimi so
bili številni pomembni predstavniki javnega,
kulturnega, političnega in cerkvenega življenja
iz Slovenije, zamejstva in izseljenstva. Pro-
gram se je začel s sveto mašo za domovino.
Somaševanje je vodil mag. Srečko Hren iz
celjske škofije. Nadaljevanje je bilo v zname-
nju kulturnega programa pred cerkvijo, ki ga je
pripravilo KUD Smlednik. Povezoval ga je
Nejc Smole, slavnostni govornik je bil nekda-
nji kmetijski minister prof. dr. Jože Osterc, so-
delovala sta tudi igralec in pesnik Tone Kunt-
ner in Škofjeloški oktet. ”Po dvajsetih letih od
nastanka države Slovenije je čas, da se neobre-
menjeno in kritično pogovarjamo o takratnih
dogodkih v času do danes in o današnjem sta-
nju. Marsikaj od takratnih dogajanj je po mo-
jem mnenju pomanjkljivo osvetljeno,” je svoj
govor začel prof. dr. Jože Osterc, v nadaljeva-

nju pa osvetlil nekatere takratne odločitve v
kmetijstvu in poudaril potrebe po čim višji
stopnji samooskrbe s hrano, kar je na prvo me-
sto med cilji osnutka programa razvoja kmetij-
stva napisal že avgusta 1990, torej pred plebis-
citom: ”Slovenci moramo ostati ponosni tudi
na tisti del svoje kulture, ki sta jo oblikovala
slovensko kmetijstvo in slovenski kmet. Brez
kmetijstva, ki edino lahko ohrani našo kultur-
no krajino, nam ne bo uspelo ohraniti po hribih
poseljene in kultivirane Slovenije in narodne
samobitnosti. Če bomo zapravili široko pose-
ljenost in ostali le v urbanih centrih ter naveza-
ni na hrano, ki nam jo bodo pridelovali tujci
zunaj Slovenije, smo kot narod zapisani umira-
nju. Proti temu se moramo odločno in stalno
boriti. To smo dolžni našim prednikom in na-
šim otrokom.” Velikega aplavza je bil deležen
tudi Tone Kuntner, ki je med drugim pouda-
ril: ”Zopet živimo slovensko zimo, slovensko
noč. Vsi, ki smo se tukaj zbrali, smo tisti, ki vi-
dimo to slovensko zimo, domovino v tej slo-
venski zimi, pomladno, ki vidimo domovino v
tej slovenski noči, kakor da bi gledali ob sonč-
nem dnevu.” 

Slovesnosti na Sv. Jakobu se je tudi letos ude-
ležil Lojze Peterle. Med drugim se je dotaknil
aktualnega političnega dogajanja in se zazrl
tudi v prihodnost: ”Pred dvajsetimi leti smo se
reševali iz družbe, v kateri nismo videli pri-
hodnosti, svet pa je nekako še kar dobro stal.
Evropa, za katero smo se odločili, pa sploh.
Danes se svet trese, Evropa maje, tako da tudi

zunanji okvir ni najbolj vzpodbuden. A kdor
ve, kdo je, kaj je njegova identiteta, ta vedno
najde pot tudi naprej. Zato se tudi zbiramo tu-
kaj pri Sv. Jakobu, da bi še bolj vedeli, kdo
smo.” Maja Bertoncelj / Foto: Iztok Pipan

Na slovesnosti pri cerkvici na Sv. Jakobu se je znova
zbralo veliko ljudi.

Na Gospodarskem razstavišču je od 26. do 29. januarja potekal sejem
Alpe-Adria: Turizem in prosti čas ter Salon plovil. Sejem s področja
turizma je uradni turistični dogodek regije Alpe-Jadran, ki vključuje

deset posamičnih regij Avstrije, Italije, Madžarske, Slovenije in
Hrvaške. V štirih dneh se je predstavilo več kot tristo ponudnikov turis-
tičnih storitev iz dvanajstih držav in šestnajst navtičnih podjetij iz regi-
je, pa tudi iz bolj oddaljenih destinacij. Sejem si je ogledalo okrog 16
tisoč obiskovalcev. Na njem se je s svojo turistično in kulinarično
ponudbo predstavila tudi Turistična zveza Medvode z vsemi društvi,
vključenimi v zvezo, poleg tega se je s Festivalom Kranjske klobase
predstavilo tudi ŠTD Sora. 

Kot je poudaril Jure Galičič, predsednik Turistične zveze Medvode,
sta bila tokrat rdeča nit pohodništvo in kulinarika. Predstavili so se
namreč tudi nekateri lokalni gostinci in kmetije. Obiskovalci razs-
tavnega prostora so lahko dobili številne zloženke, tudi izvod najnovej-
šega zemljevida po občini Medvode, na katerem so označene pohodne
in kolesarske poti. ”V vseh dneh se je na našem razstavnem prostoru
ustavilo veliko ljudi. Večina jih občino Medvode pozna, predvsem poz-
najo Polhograjce, Katarino, Zbiljsko jezero. Zelo so bili navdušeni nad
novim zemljevidom, za katerega je bilo veliko zanimanja. Predstavili
sta se tudi gostilni, ki imata blagovno znamko Gostilna Slovenija: Gos-
tilno Mihovec in Gostilno Dobnikar. Medvode so edina občina, ki ima
kar tri gostilne s to blagovno znamko. Poleg že omenjenih je to še Gos-
tilna Belšak Slavkov dom,” je povedala Andreja Gaber, vodja Turis-
tično informacijskega centra Medvode. Poleg predstavitve na samostoj-
nem razstavnem prostoru je Turistična zveza Medvode sodelovala še na
skupnem prostoru regionalnih destinacij, med 26 občinami v okviru
osrednje Slovenije. Maja Bertoncelj

Medvode na turističnem sejmu

Razstavni prostor Turistične zveze Medvode je bil dobro obiskan in na voljo je bil
tudi nov zemljevid po občini.
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Stavba za veliko generacij
V Smledniku so leta 2011 z več prireditvami praznovali stoletnico stavbe KUD, 

na koncu leta pa so imeli akademijo in izdali zbornik. 

V soboto, 17. decembra, je bila v dvorani
KUD Smlednik osrednja prireditev ob stoletni-
ci dograditve stavbe KUD. Spored so začeli
mladi, ki so v društvu zelo dejavni. Najprej naj-
mlajši: mladi pritrkovalci so na miniaturnih
zvonovih izvedli nekaj viž, sledili pa so jim
mladi gledališčniki. Ti so recitirali pesmi iz ci-
kla Obrazi Simona Jenka, ki je v tem ciklu ope-
val tudi pokrajino med Starim gradom in reko
Savo - v osnovno šolo je namreč hodil v Smled-
nik. Potem pa je bil že čas za državno himno v
izvedbi MePZ sv. Urh Smlednik, ki je po še ne-
kaj recitacijah Obrazov zapel tudi pesem Vinka
Kreka Pogovor z domom. Sledi spomin na
gradnjo doma: glas iz zvočnika je govoril bese-
dilo na kartici, ki jo je leta 1914 mati poslala
hčeri v Trst - na odru ga je pisala v takratna ob-
lačila oblečena mlada igralka - in v njem opiso-
vala veselje in ponos ob dograditvi novega dru-
štvenega doma: ”Zdaj pa le poglej naš lepi
dom, naše veselje, naš ponos. ... ga prideš en-
krat pogledat v bližino, v notranjščino.” 

Po teh uvodnih točkah sta prišla na oder po-
vezovalca sporeda, ki sta povzela tudi nekaj
dejstev iz zgodovine kulturnega društva in
gradnje doma. Dom je namreč zgradilo katoli-
ško slovensko izobraževalno društvo Kvišku,
ki je bilo ustanovljeno leta 1908 in se že leto
pozneje odločilo, da zgradi dom. Projekt so za-
čeli z izbiranjem prostora za stavbo in zbira-
njem denarja. V zborniku, ki so ga izdali ob
obletnici, so navedeni tudi vsi donatorji, ki
niso prihajali le iz domačega kraja, ampak tudi
od drugod, celo iz tujine. Zbrali so natančno
11.393 kron in 93 krajcarjev, kolikor je bila
tudi cena dograditve stavbe. In to številko so
izbrali tudi za naslov jubilejnega zbornika.
Med darovalci za gradnjo doma je bil tudi skla-
datelj in učitelj Vinko Krek, rojen v Smledni-
ku. Bil je učitelj v več slovenskih krajih, nazad-
nje v bližnjih Trbojah, padel pa je leta 1914 kot
vojak med prvo svetovno vojno na ruski fronti.
Pred nekaj leti so našli njegovo zapuščino in
zborovodja MePZ sv. Urh Smlednik Andrej
Žagar je po skladateljevem rokopisu notografi-

ral nekaj pesmi, da so jih lahko izvedli: nekaj
že prej, nekaj pa na akademiji ob jubileju: po-
leg že omenjene Pogovor z domom še Slovan,
na dan in Vsi zbori zadonite. 

Luč je ugasnila in zaslišalo se je pritrkavanje
- zdaj so nastopili odrasli, ki jih že dolgo vodi
France Bonča, zdaj tudi predsednik KUD
Smlednik. S svečo v roki je prišla na oder ”že-
nica” - mama, ki je leta 1926 spet pisala pismo
hčeri v Trst. Pisala ji je o igri Mlada Breda, ki
so jo igrali člani društva, in o gasilcih, ki so
tudi začeli uprizarjati gledališke igre. Po nje-
nem je društveni dom prinesel veliko dobrega
v kraj: ”Zdi se mi, da smo sedaj vaščani še bolj
povezani - zaradi našega društva. In prav vsak
da od sebe vse, kar more. Kaj vse se bo še le-
pega zgodilo v prihodnosti, kar slutim!”

Sledila je projekcija fotografij o dejavnosti v
domu, potem pa je prišla na oder še ena ”ženi-
ca” in v dnevnik zapisala nekaj misli o dejavno-
sti v obnovljenem domu - svoji pokojni mami v
spomin zdaj, ko že sama tudi slabi, in željo, da
bi naslednji rodovi tudi lepo skrbeli za kulturni
dom. Mladi igralci, ki so uspešno postavili na

oder Genije v kratkih hlačah, so jih za to prilož-
nost za malenkost priredili. Potem pa sta prišla
na vrsto slavnostna govornika. Najprej predsed-
nik društva France Bonča, ki je poudaril zlasti
pomen doma z vidika graditve skupnosti: ”Naša
slavljenka je tudi hiša, ki je dom mnogim čla-
nom, ki prihajajo iz različnih domov, in tukaj je
treba iz različnih domov ustvarjati novo druži-
no. Kot je bilo na sinočnjem srečanju slišati od
nekdanjih članov društva, so spomini na delo in
učenje v KUD-u nepozabni. Njihove pripovedi
me spominjajo na misel nekdanjega ameriškega
predsednika Johna Kennedyja: ‘Ne sprašujte,
kaj vaša dežela lahko stori za vas, vprašajte, kaj
vi lahko storite zanjo.’ To pomeni, da če smo
pripravljeni kraju nekaj dati, bomo zato kot
skupnost toliko bolj bogati.”

Za njim je v imenu Občine Medvode krajane
nagovoril še podžupan Saša Ciglar, za zaklju-
ček prireditve pa so s svojimi nagovori in če-
stitkami poskrbeli predstavniki drugih društev
v kraju in občini.

Marjeta Žebovec, 
foto: arhiv KUD Smlednik - Robi Rakovec

Mladi gledališčniki Špela Zajc, Žiga Jeraj in Matevž Fabjančič, za njimi pa MePZ sv. Urha Smlednik med prireditvijo 

Perpetuum jazzile napolnili dvorano
V sklopu vseslovenske koncertne turneje je skupina Perpetuum

Jazzile 22. januarja nastopila v Športni dvorani Medvode. To je bil
njihov deseti od skupno štirinajstih koncertov na turneji, ki so jo za-
čeli 18. novembra v Ilirski Bistrici, končali pa jo bodo 18. februarja v
Celju. Koncerti so razprodani in tako je bilo tudi v Medvodah. Dvo-
rana je bila premajhna za vse, ki bi želeli prisluhniti dveurnemu pro-
gramu vokalne ekstaze. Vstopnice so pošle že precej pred koncertom.
V Športni dvorani Medvode je bilo 2200 ljudi, ki so bili priča izjem-
nemu nastopu svetovno znane slovenske skupine. Na odru je bilo 38
pevcev, med njimi oba domačina iz Pirnič: Aleš Majerič in Mojca
Skaza Novak. Predstavili so se z največjimi hiti, v dodatku je bila tudi
obvezna Na Golici. Občinstvo je bilo navdušeno, prav tako kot tudi
Primož Novak, organizator koncerta v Medvodah. Perpetuum Jazzile
po slovenski turneji čakata koncerta v Beljaku v Avstriji.

M. B., foto: Peter Košenina



Ljudje in dogodki

S O T O Č J E - 17

LK - design

ZAKLJUČNA GRADBENA DELA
LK-design Košenina Luka s.p.
Spodnja Senica 17/a
1215 Medvode

- SLIKOPLESKARSTVO -
- SUHOMONTAŽNI SISTEMI - 

- TALNE IN STENSKE OBLOGE - 

TEL.: 040/558-013  FAX.: 05/9711216 E-MAIL: lkdesign.slikopleskarstvo@gmail.com

Rajko Majhen s. p.
Vaše 15/L
1215 Medvode

tel./fax: 01/5052-048
GSM: 041/786-313
e-pošta: info@gradbenistvomajhen.si
www.gradbenistvomajhen.si

● Gradbene storitve
● Izdelava fasad
● Adaptacije 
● Novogradnje 
● Zunanje ureditve

V Gledališču v Pirničah, na
Odru treh herojev, ste si 7. januar-
ja v izvedbi samostojne društvene
umetniške skupine UTEHA lahko
ogledali predstavo, farso absurda
z naslovom Selitev. Pod režijo je
podpisan Peter Militarev, igrata
pa Metoda Šmigoc in Branko Pe-
čelin. Predstavo so posvetili 80-
letnici ustanovitve sedanjega Kul-
turno umetniškega društva Pirni-
če, ki je bilo uradno registrirano
7. januarja 1932. ”Predstava je
bila zgolj ena v nizu prireditev v
letu praznovanja, katerega vrhu-
nec bo slavnostna akademija, ki
jo načrtujemo za jesen, že v novi
gledališki sezoni,” je povedala
Anica Horvat, predsednica KUD
Pirniče. Slednje je prav po zaslu-
gi gledališke dejavnosti eno naj-
bolj prepoznavnih v slovenskem
prostoru. Gledališka skupina
OTH sodi v sam kakovostni vrh.
Kot pojasnjujejo, so besedilo Seli-
tev Karla Valentina, tokrat je bila
zadnja premierska za odraslo pu-
bliko, v repertoar uvrstili pred-
vsem zato, ker KUD Pirniče v
svojem delovanju (UTEHA) upri-
zarja predstave s farsističnim iz-
hodiščem. Takšna je tudi Selitev,

ki še ni bila uprizorjena na ljubi-
teljskem odru v slovenskem gle-
dališkem prostoru. Žanrsko jo
lahko opredelimo kot farso absur-
da. Humor te novodobne burke -
farse, poleg sporočila današnjega
aktualnega dodeljevanja stano-
vanj, je grajen na principih tragi-
komičnosti. Igralca pri oblikova-
nju vsak svojega lika izhajata iz
svojega prepričanja in iz pristne-
ga komedijantskega duha, tako da
sta se pri študiju predstave zaba-
vala sama, z željo, da se bo njun
ustvarjalni utrip magično pretakal
do občinstva.

Po koncu predstave so nekate-
rim članom KUD Pirniče podelili
jubilejne Linhartove značke za
zvestobo gledališču. Podelila jih
je Tatjana Avsec, koordinatorka
Območne izpostave Javnega skla-
da RS za kulturne dejavnosti
Ljubljana okolica. Za več kot pet
let udejstvovanja na gledališkem
področju (bronasta Linhartova
značka) so jo prejeli: Mateja No-
vak, Metoda Šmigoc in Žiga Až-
man, za več kot deset let (srebrna
Linhartova značka) Agata Pavlo-
vec, Izidor Iljaš in Robi Žavbi, za
več kot petnajst let (zlata Linhar-

tova značka) Uroš Vovk, Milan
Pustoslemšek in Anica Horvat,
častno Linhartovo značko za 30
let udejstvovanja pa so prejeli Mi-
lan Hrast, Bine Knapič, Franci
Kavčič in Franci Bukovec. V

KUD Pirniče imajo sicer več kot
sto članov, poleg gledališke
ustvarjalne enote pa so prepo-
znavne tudi druge.

Maja Bertoncelj, 
foto: Peter Košenina

Selitev za začetek praznovanja
V Pirničah je bilo 7. januarja 1932 uradno registrirano kulturno društvo. Osemdesetletnico tega dogodka

bodo v tem letu obeležili z več prireditvami. Prva je bila prav 7. januarja: tragikomičen humor v predstavi
Selitev. Podelili so Linhartove značke trinajstim članom društva. 

Praznovali kulturni praznik
Slovenci 8. februarja praznujemo kulturni praznik, v spomin na

pesnika Franceta Prešerna, ki je na ta dan leta 1849 umrl v Kranju.
Kar nekaj prireditev ob kulturnem prazniku vsako leto poteka tudi v
občini Medvode. Letošnja osrednja občinska prireditev je bila v
torek, 7. februarja, v Kulturnem domu Medvode. Organizator je bila
Občinska kulturna zveza. Ob tem so podelili tudi Pletenice - občins-
ka priznanja za delo na področju kulturne dejavnosti. Več o prireditvi
v prihodnji številki. M. B.

Liza (Metoda Šmigoc) in Karel (Branko Pečelin) v predstavi Selitev 

Častno Linhartovo značko za 30 let udejstvovanja so prejeli Milan Hrast, Bine
Knapič, Franci Kavčič in Franci Bukovec.
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”Ko smo dobili povabilo Pihal-
nega orkestra občine Duplek, da
bi šli z njimi na turnejo po Portu-
galskem, smo rekli, zakaj pa ne.
Sodeloval sem že z orkestrom z
Jesenic, tako da za našo šolo to ni
bila novost, je pa bila za nekatere
plesalce. Plesati na živo glasbo je
nekaj povsem drugega,” je
uvodoma pojasnil Andrew
Stevens iz Baletne šole Stevens. 

Pihalni orkester občine Duplek
je Medvoščanom poznan, saj so
nastopili na mednarodnem srečan-
ju godb. Baletniki pa so z njimi

sodelovali prvič. Konec decembra
so imeli skupni nastop v Mari-
boru, turneja po Portugalskem s
štirimi novoletnimi koncerti pa jih
je čakala od 4. do 7. januarja. Tja
je potovalo 45 članov godbe in pet
plesalcev Baletne šole Stevens:
Andrew Stevens, Mitja Obed,
Katarina Škrjanc in Medvoščanki
Manca Torkar iz Sp. Pirnič in Eva
Lasič iz Zg. Pirnič. Predstavili so
se v Portu, Bragi, Leirii in
Lizboni, kjer je bilo v dvorani naj-
več gledalcev, kar tri tisoč. ”Kore-
ografiral sem šest točk, pet jih je

bilo na glasbo Straussa, ena pa na
Mozarta. Nismo vedeli, kaj lahko
pričakujemo od portugalskega
občinstva. Nastopi so bili izredno
dobro izvedeni in občinstvo je
bilo povsod navdušeno,” je
povedal Stevens. Za obe Pirničan-
ki, ki sta v baletu že deset let, je
bilo prvič, da sta plesali na živo
glasbo orkestra. ”Poleg tega sem
prvič plesala v tujini in z veseljem
bi šla še enkrat. Res je izjemen
občutek, ko vidiš toliko ljudi, ki so
navdušeni nad nastopom. Všeč mi
je bila tudi Portugalska,” je
spomine obujala Manca Torkar,
Eva Lasič pa je dodala: ”Plesati
na živo glasbo je drugače. Tempi
so lahko drugačni in to mi je všeč.
Z usklajevanjem z orkestrom ni
bilo nobenih težav. Zelo dobro so
igrali. Upam, da bom še kdaj
imela priložnost plesati na živo
glasbo.”

V Baletni šoli Stevens pravijo,
da se bodo tudi v prihodnosti od-
zvali povabilu za sodelovanje s
kakšnim orkestrom, če bo le-to
prišlo. ”Trenutno kakšnih dogo-
vorov ni. Imamo pa veliko svojih
nastopov, izpite, vaje, tako da je
pri nas vselej pestro,” je zaključil
Stevens. V soboto, 28. januarja, so
nastopili tudi v Avditoriju Por-
torož, kjer je pod okriljem Društ-
va baletnih umetnikov Slovenije
potekala 6. revija klasično balet-
nih šol in društev. Baletna šola
Stevens se je predstavila z dvema
baletnima točkama, plesali pa so
učenci njihove šole iz Pirnič in
Naklega. Izstopali so po številu
plesalcev, kvaliteti, koreografiji,
pa tudi kostumsko.    

Maja Bertoncelj, 
foto: arhiv Baletne

šole Stevens

Baletniki z orkestrom 
na Portugalskem

”Slovenski” večeri v polnih dvoranah štirih mest na Portugalskem: igral je Pihalni orkester 
občine Duplek, plesali pa so člani Baletne šole Stevens - na glasbo Mozarta in Straussa. Njihova prva 

skupna turneja je navdušila.

Nena Vrhovec Stevens, ki skupaj z Andrewom Stevensom vodi
Baletno šolo Stevens, je 3. februarja v SNG Maribor prejela po-
sebno strokovno nagrado Lydie Wisiakove. Nagrado ji je Društvo
baletnih umetnikov Slovenije podelilo ob koncu njene profesional-
no umetniške baletne kariere v SNG Opera in balet Ljubljana.
Nagrajenka je po mnenju komisije balerina, ki je svoj plesno-
baletni opus živela ter doživela bogato, celovito in umetniško za-
okroženo do konca karierne poti.

Plesalci Baletne šole Stevens in člani Pihalnega orkestra občine Duplek v gledališču v Bragi (Theatro Circo de Braga).
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ali darilni bon za 
refleksno masažo stopal

ali 
palični 

mešalnik 
BOSCH  

Darila za nove naročnike
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❍ Na Gorenjski glas se želim naročiti najmanj za eno leto (cena izvoda je 1,50 EUR). Brezplačno ga

bom prejemal 3 mesece, prejel bom od 10- do 25-odstotni popust, enkrat mesečno brezplačno

objavo malega oglasa, veliko zanimivega branja in darilo.

Ime in priimek:

Naslov:

Poštna številka in kraj:                                                                                                                                 

Tel.:                                                           Podpis:

Naročilnico pošljite na Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 4, 4000 Kranj ali pokličite na 04/201 42 41.

vzglavnik Dremavček
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ali darilni bon za 
trgovine TUŠ 

v vrednosti 20 EUR

Pozdravljene, gore II
Jelena Justin ali knjiga 

Pozdravljene 
gore II
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Profesionalna slikarja Renata
Grmovšek in Peter Gaber imata
izoblikovan vsak svoj izrazni si-
stem likovnega udejstvovanja, leta
2008 pa sta začutila medsebojno
umetniško sinergijo in se odločila,
da jo prelijeta v skupna umetniška
dela. Tako se je začel projekt z na-
slovom Oba/oboje, v katerem av-
torja isto likovno delo ustvarjata
hkrati ali izmenično.

Njunemu prvemu skupnemu
projektu, poslikavi klubskega
vhodnega stopnišča, je sledila raz-
stava ženskih aktov, tokrat pa sta
za motiv vzela njima zanimive
Medvoščane - od umetnikov do
politikov in drugih osebnosti, ki
tako ali drugače krojijo življenje v
mestu. S postopkom dopolnjeva-
nja - eden od umetnikov sliko za-
čne z ozadjem, drugi nadaljuje s
portretom, nakar prepusti zaključ-
no potezo zopet prvemu - so na-

stali raznoliki, živi in barviti por-
treti meščanov. Z njimi so zado-
voljni tudi sami portretiranci, ki
so se udeležili odprtja razstave, na
katerem so obiskovalci v prijet-
nem pogovoru z avtorjema izve-
deli marsikaj o njuni umetniški
poti. 

V vseh teh letih njunega skupne-
ga umetniškega ustvarjanja so na-
stala številna dela, ki odpirajo
vprašanja tudi onkraj likovnega
sveta, saj segajo na domala vsa
polja družbe. Tako se npr. psiholo-
ginji Nataši Pust projekt zdi zani-
miv avtorski poskus preseganja
kreativne ujetosti vase, medtem ko
filozofinja Katarina Majerhold
pravi: ”Gre za izgradnjo sebe in
drugega v umetniškem procesu ...
Umetnika se tega lotevata s kar
največjo možno mero optimizma,
strasti, domišljije, igrivosti in za-
upanja, pa tudi poglobljenega zna-

nja in umetniških veščin, strategi-
je, prizadevnosti, odgovornosti in
potrpežljivosti.” Vsekakor še en

biser v nizu raznovrstnih kulturnih
dogodkov medvoškega kluba 
Jedro. Samo Lesjak

Portreti znanih Medvoščanov
V galeriji medvoškega kluba Jedro je bila na ogled slikarska razstava Oba/oboje, na kateri sta avtorja 

Renata Grmovšek in Peter Gaber predstavljala portrete zanimivih domačinov.

Avtorja Peter Gaber in Renata Grmovšek sta na tokratni razstavi na ogled postavila
znane Medvoščane.

Smleški geniji v kratkih hlačah

Ustvarjalnost je ena glavnih človekovih odlik. Življenju vdihuje barvi-
tost in vsakdan spreminja v dogodivščino. Včasih celo rešuje življenja.
Na primer, ko si vprašan in nimaš pojma. Ali ko te punca pogleda v oči
in vpraša, ali bi ji rad kaj rekel. Ko te mimogrede postavijo za glavnega
urednika šolskega glasila, ki bi čisto lahko zmagalo na natečaju za naj-
boljše šolsko glasilo. Ko treniraš osvajanje na zanimivih osebkih
ženskega spola v ednini na avtobusnih postajah. Ko moraš očeta
prepričati, da v slaščičarni nisi pil in kadil s huligani, ampak si bil na ob-
vezni in povsem neškodljivi seji uredništva šolskega časopisa. Ko te rav-
nateljica zasači pri nogometu na hodniku, ti pa nanjo ponesreči zavpiješ
”Faul, svinja!” Ja, ustvarjalnost lahko rešuje življenja.

Na odru Kulturnega doma v Smledniku pa je sredi decembra ustvar-
jalnost igralcev Mlajše gledališke sekcije KUD Smlednik poskrbela
predvsem za salve smeha in splošno dobro voljo. Na oder so namreč
postavili novo celovečerno predstavo Geniji v kratkih hlačah, v kateri
šestnajst mladih igralcev gledalce popelje nazaj v šolske klopi, v
nadobudno uredništvo šolskega časopisa. Za režijo sta poskrbela Blaž
Brešan in Blažka Bogataj, za neusahljivo energijo in vedno nove domis-

lice pa igralci sami - geniji pač. Predstavo so januarja že ponovili na do-
mačem odru, ustvarjalni nemir pa jih bo nedvomno ponesel tudi naokrog
po Sloveniji. Blažka Bogataj, foto: Iztok Pipan

Dvajset slik na treh lokacijah
Akademska slikarka Andreja Eržen iz Goričan se je tokrat predstavila

s Svetlobnimi markacijami. Gre za likovni projekt svetlobnih slik, ki so
razstavljene na različnih lokacijah zunaj in v notranjih prostorih. Kot
pravi Erženova, je osnovni namen približati umetnost naključnemu opa-
zovalcu, ki sicer ni redni obiskovalec galerij ali kulturnih prireditev.
Razstavila je dvajset slik, ki so bile na ogled na treh različnih lokacijah.
Najbolj na očeh javnosti je bila lokacija pred Knjižnico Medvode, kjer
so si mimoidoči lahko na zunanjem razstavnem prostoru ogledali osem
svetlobnih slik z upodobljeno ”urbano naravo” in prikazom živalskega
sveta. Del tega projekta je nastal v koprodukciji slikarke in KUD Zbil-
je. Druga lokacija s štirimi razstavljenimi slikami z upodobitvijo 
energije in športno tematiko je bila v avli Športne dvorane Medvode,
tretja, center razstave, pa Galerija Jedra, kluba MCM, kjer je bila razs-
tava na ogled do 5. februarja. M. B., foto: arhiv organizatorjev

Svetlobne markacije akademske slikarke Andreje Eržen
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Zlatarstvo Luka Trtnik s.p., Smrjene 159, 1291 Škofljica

DELOVNI ČAS:
PON. - PET.: 9. - 18. ure
SOBOTA: 9. - 12. ure

Seškova c. 9
1215 Medvode, 
tel.: 01/361 1694

Veselo 
valentinovo

www.zlatarstvo-trtnik.si

ZAUPAJTE ZLATARSKIM 
MOJSTROM! 

ODKUPUJEMO
VSE VRSTE ZLATA

V začetku julija lani se je uradno po 43 letih
in 10 mesecih dela v Vzgojno izobraževalnem
zavodu Frana Milčinskega Smlednik upokojil
dolgoletni ravnatelj tega zavoda Franc Ravni-
kar. ”Slovo je bilo lažje, kot sem si predstav-
ljal. Zadnji dve leti sem imel zdravstvene teža-
ve in počasi opuščal delo. V večji meri sem vse
posle prepuščal namestniku,” pravi Franc
Ravnikar, ki je v času, odkar je v Smledniku,
zavodu in kraju dal velik pečat. Od leta 2009 je
tudi častni občan Občine Medvode.

V Valburgo je iz Vač prišel leta 1967, le nekaj
dni za svojim dvajsetim rojstnim dnem, po kon-
čanem petletnem učiteljišču. Nekaj prvih mese-
cev je bil na delovnem mestu vzgojitelja, nato je
v interni zavodski šoli sedem let učil slovenšči-
no, vse do nastopa funkcije vršilca dolžnosti
ravnatelja. ”Dobil sem službo in ti otroci so mi
postajali vedno večji izziv. Bil je tako močan,
da sem začel v tej smeri tudi študirati ob delu in
diplomiral iz socialne pedagogike. Prvih deset
let svojega dela nisem bil prepričan, da bo to
moje življenjsko poslanstvo, da bom to večno
počel,” se spominja. Pa je ostal v zavodu, skoraj
44 let. Kot pravi, je šlo v tem obdobju skozi šo-
lanje v zavodu okrog 1500 otrok in skoraj vse še
pozna po imenih, zna o njih kaj povedati. Za

svoje delo je prejel kar nekaj priznanj, na stro-
kovnem področju plaketo Frana Milčinskega in
plaketo Antona Skale, ki je najvišje strokovno
priznanje. ”So mi dragi, čeprav mi je zelo všeč
tudi to, da je institucija, ki sem jo vodil vrsto let,
dobila toliko različnih priznanj. Zelo ponosen
sem na naziv častnega občana občine Medvode.
Največ mi pomeni, da me je okolje, ki ni moje
matično, sprejelo za svojega. V tem okolju pre-
življam tudi upokojenska leta. Še vedno mu kaj
dam, če lahko, in okolje da tudi meni. Izredno
lepe odnose imam z vasjo in vas z mano. Posta-
la je bolj moj kraj, kot pa je to moj dejanski rod-
ni kraj. Bolj sem se navadil gorenjskega okolja,
teh ljudi, te mentalitete,” priznava.

Tudi po upokojitvi v kraju ostaja aktiven: v
krajevni skupnosti, kulturno umetniškem druš-
tvu, turistično olepševalnem društvu. Kot se
rado zgodi pri upokojencih, je dan zanj večino-
ma prekratek. Njegov največji hobi je delo v
naravi, rešuje križanke, bere, pravi, da bi rad
tudi še kam šel. Na vrsto so prišli obiski, za ka-
tere prej ni bilo časa. Kakšen dan pa je name-
njen strokovnemu delu. ”Velikih ambicij si ne
morem postaviti. Zdravje me je resno opozori-
lo in tudi na to moram biti pozoren,” je še de-
jal. Maja Bertoncelj

Okolje ga je sprejelo za svojega
Franc Ravnikar je v Valburgo prišel z dvajsetimi leti, ko je dobil zaposlitev v Vzgojno izobraževalnem 

zavodu Frana Milčinskega Smlednik. V njem je bil zaposlen vse do upokojitve, kar pomeni skoraj 44 let. 

Franc Ravnikar tudi po upokojitvi ostaja v Valburgi.

Priznanja rotarijcev najboljšim učencem 
Rotary club Medvode je 6. februarja v Knjižnici Medvode sedmo leto zapored skupaj z os-

novnimi šolami podelil priznanja najboljšim učencem, osmošolcem, vseh štirih medvoških os-
novnih šol. Kot so poudarili v Rotary clubu Medvode, pri tem sledijo prepričanju, da odličen
uspeh ni dovolj za to, da smo dobri ljudje. Za to se morajo učenci izkazati še na drugih po-
dročjih. Izkazati morajo svojo usmerjenost v skupnost, njihov način življenja mora biti prežet
s prijateljstvom, pričakuje se, da smo vsi skupaj še boljši in bolj uspešni kot posamezniki in
skupnost. Prireditev, obogateno s kulturnim programom, je povezovala Katarina Lukšič, priz-
nanja in darila pa je podeljeval minister za šolstvo in šport, tokrat v vlogi predstavnika Rotary
cluba Medvode, Igor Lukšič. Prejeli so jih: Veronika Hanc, Živa Hanc in Klara Brecelj (vsi
OŠ Medvode), Miha Katrašnik, Maja Plaznik in Ajda Novak (vsi OŠ Pirniče), Ema Ločniškar,
Miha Ivanič in Nika Gros (vsi OŠ Preska) ter Anže Šter, Karin Šteblaj in Blaž Kumer (vsi OŠ
Simona Jenka Smlednik).  M. B.

Večina nagrajencev (na sliki manjkajo trije) skupaj z Igorjem Lukšičem in Jankom Volkom, 
predstavnikoma Rotary cluba Medvode 



1.3.2012
VADNICA- UČENJE INŠTRUMENTOV Z IZKUŠENIMI GLASBENIKI
USTVARJALNE DELAVNICE - IZDELOVANJE MANDAL

URA: 17.00 - 20.00

URA: 19.00 - 21.00
Mandala pomeni dobesedno krog z značilnim središčem in koncentnčnimi 
krogi, ki iz njega izžarevajo. To so sveti krogi modrosti s simboli, ki prena-
šajo zdraivje in preobrazbo. Ta sveta umetnost se že stoletja uporablja kot 
meditativno žarišče za zdravilno in duhovno preobrazbo. Mandale spremlja-
jo človeštvo skozi tisočletja in ker nam omogočajo neizčrpen vir duhovne 
pomoči bodo ostale naše spremljevalke skozi vsa življenja v evolucijskem 
ciklusu zemeljskega planeta.

Ves vid je vizualna mandala,
ves zvok je mantra mandala,
vsaka misel te čitta mandala in
bistvo zavesti je prostor. /Chegyam Trungpa/

Prostovoljni prispevki.

Uvodna - motivacijska delavnica za vključitev v program za pridobitev jav-
no-veljavne listine UŽU-MI. Le-ta vam omogoča lažjo pot za dokončanje 
oziroma nadaljevanje šolanja in pridobitev zaposlitve. Program je za ude-
ležence povsem brezplačen, financiran je s strani EU-ESS in Ministrstva za 
šolstvo: kandidati prejmete ves potreben material za usposabljanje, omogo-
čeni so vam obiski različnih ustanov, stiki z različnimi strokovnjaki, program 
vključuje zaključno ekskurzijo in slovesno podelitev potrdil. 

Vabljeni vsi, ki bi želeli obnoviti in nadgraditi znanja, veščine, pridobiti nove 
izkušnje za uspešnejšo pot v življenju. Uporabite to možnost, da izkoristi-
te priložnost in na uvodni delavnici pridobite vse informacije v zvezi s tem 
programom. Na zanimiv način vam bomo predstavili številne že izvedene 
primere tovrstnega usposabljanja v Sloveniji.

Izvajanje programa bo omogočeno in podprto s strani: Andragoškega cen-
tra RS, Ministrstva za šolstvo, CDI Univerzuma, Zavoda MiT - Zavod za širšo 
družbeno sprejemljivost in sprejetosti

ČETRTEK

PETEK

28.2.2012
TAI CHIURA: 19.00 - 20.30

29.2.2012

GONGI - ZVOČNA MEDITACIJSKA KOPEL

USPOSABLJANJE ZA ŽIVLJENJSKO 
USPEŠNOST - MOST DO IZOBRAZBE

URA: 20.00

URA: 18.00

SREDA

11.2.2012
OTROŠKE USTVARJALNICE - USTVARJANJE PUSTNIH 
KOSTUMOV IN MASK

URA: 10.00

Predpustno vzdušje je nekaj posebnega. Zimo je pač treba spoditi iz naših 
krajev. MC Medvode pripravlja otroške ustvarjalne delavnice izdelovanja pu-
stnih mask. Vsi otroci in starši vabljeni.

SOBOTA

12.2.2012
POHODNIŠKA SEKCIJA ZLATI GOJZAR: 
PO SLOVENSKI OBALI DRUGI DEL

URA: 8.00

stnih mask. Vsi otroci in starši vabljeni.

Vsi ljubitelji lahkotnega potepanja vabljeni na drugi potep po slovenski obali. 
Pot nas bo vodila ob obali od Pirana do Kopra: Piran-Fiesa-Strunjan-cerkvica 
svete Marije-Belvedere-Simonov zaliv-Izola-Koper
Hoje je za dobrih 4 ure, izlet je klasificiran z oznako **mala malca**.

NEDELJA

15.2.2012
GALERIJA MCM - PREDSTAVITEV ZBIRKE LIKOVNIH DEL 
HIŠE KULTURE PIVKA

USTVARJALNE DELAVNICE - IZDELOVANJE LASTNEGA MILA

URA: 19.00

URA: 19.00 - 21.00 
KUD Medvode

Razstava v Medvodah predstavlja izbrana dela, ki so nastala na štirinajstih 
mednarodnih FLU likovnih kolonijah, ter dela avtorjev, ki so v zadnjih trinaj-
stih letih razstavljali v Hiši kulture. Festival ljubezni in umetnosti (FLU) smo 
leta 1995 osnovali umetniki nove generacije, ki smo želeli predstaviti svoje 
poglede na umetnost in življenje, čemur smo se z vsem srcem tudi posve-
tili. FLU je tako združil slikarje, kiparje, grafike in druge ustvarjalce, da bi si 
izmenjali izkušnje, skupaj ustvarjali ter se družili in skupaj iskali nove izrazne 
možnosti ter stik z občinstvom. Sodobni čas zahteva širšo družbeno anga-
žiranost, pojave in dogodke je potrebno predstavljati v novem duhu razu-
mevanja in v vzajemnem zaupanju. Vodi nas želja, da spregovorimo o vseh 
pomembnih vprašanjih eksistence ter o naših številnih spoznanjih, ki smo jih 
pridobili v času študija in raziskovanja umetniških praks. Več kot desetletje 
številni ustavarjalci po vsem svetu delujemo kot aktivni člani Festivala ljube-
zni in umetnosti. V različnih mestih in ob različnih priložnostih organiziramo 
srečanja, razstave, simpozije, performanse in druge umetniške dogodke, 
sodelujemo z glasbeniki, filmskimi ustvarjalci ter kritiki, govorimo jezik lju-
bezni ter besede umetnosti o življenskih izkušnjah in upanju. Festival lju-
bezni in umetnosti je svojevrstno središče neke decentralizirane skupnosti 
prijateljev, v kateri je vsak član zase osebnost in ustvarjalec, vsi člani skupaj 
pa pomembno mednarodno združenje umetnikov dobre volje, posvečenih 
največjim vrednotam v življenju - ljubezni in umetnosti.

akad. grafik Dime Temkov - predsednik Društva FLU

Zakaj si ne bi izdelali svoje milo? Skozi kožo, ki je naš največji organ, dnevno vna-
šamo vse mogoče snovi. Poskusimo se temu izogniti. Uporabimo sveže sadje in 
zelenjavo, ter si izdelajmo svoje naravno milo. Naredimo nekaj zase in za okolje.
Prostovoljni prispevki.

SREDA

16.2.2012
ČETRTEK

ŠOLSKI PLES MEDVOŠKIH OSNOVNIH ŠOLURA: 18.00 - 21.00
V Medvodah so 4 osnovne šole in 4 osnovnošolski plesi. Tokrat je v vlogi 
organizatorja OŠ Preska. Teme ne izdamo, šolski plesi v Jedru so itak zakon.
Prireditev je zaprtega tipa, vstop samo s potrdilom staršev.

17.2.2012
MEDVODE TROPICAL - VZDUŠJE - IZDELOVANJE SKUPINSKE 
MASKE MC MEDVODE

URA: 18.00

MC Medvode za letošnjo leto pripravlja skupinsko masko s katero se bomo 
predstavili na povorki Medvode tropical. Vse zainteresirane skupinske pustne 
maske na predvečer pusta vabljene v Jedro, da si izdelamo skupinsko masko.

j p g p p p

PETEK

18.2.2012
SOBOTNE OTROŠKE MATINEJE - PUSTNO RAJANJE
VOLK IN SEDEM KOZLIČKOV - GLEDALIŠČE RINGORAJA

POVORKA MEDVODE - TROPICAL

PUSTOVANJE V JEDRU - THE SEXUAL BAND 
NAJBOLJ NORA PUSTNA FEŠTA V SLOVENIJI

URA: 11.00

URA: 19.00 - 21.30

URA: 22.00 - 02.00

j

V okviru sobotnih otroških matinej v Jedru gostuje gledališče Ringoraja z lut-
kovno predstavo Volk in sedem kozličkov. Lutkovna predstava Volk in sedem 
kozličkov je čisto prava lutkovna marionetna predstava, kjer v glavnih vlogah 
nastopajo lutke, ki jih igralci vodijo z nitkami.
Po predstavi nadaljujemo s pustnim rajanjem in krofovsko pojedino, ki jo vo-
dijo izkušeni animatorji MC Medvode.

VSTOPNINA: PUSTNE ŠEME BREZPLAČNO, 4 EUR POSAMEZNA VSTOPNICA, 
8 EUR DRUŽINSKA VSTOPNICA (neomejeno bratcev, sestric, očka, mamica, 
dedek babica)

Posebnost letošnjega pustovanja v Jedru je pustna povorka Medvode Tro-
pical. Ideja za povorko prihaja iz Španije, točneje iz mladinskega centra La 
Guinetta iz Barcelone, s katerim smo v lanskem letu izvedli mednarodni pro-
jekt EKOART. Naj povemo, da je projekt EKOART dobil priznanje za najboljši 
mednarodni mladinski projekt mesta Barcelone. 

Ta povorka je torej tudi taka mala proslava in zahvala Katji in vsem sodelujo-
čim za uspešno izveden prvi evropski projekt MC Medvode.

Zbor za povorko je od 19.00 do 19.30 pred Jedrom, kjer prejmete kupončke za 
cenejša krepčila - darila medvoških gostincev.

Po povorki sledi koncert in zabava s skupino The sexual band v Jedru.

Smo The Sexual Band in zagotovo nismo nikoli igrali z Miles Davis-om. Če bi 
trdili, da The Sexual Band nima posluha za nežnejši spol, bi nam kmalu zrasel 
ostržkov nos. Tako je, idrijska valilnica pop-rock glasbenih talentov je na po-
vršje ponovno naplavila skupino, ki je novost na slovenskih odrih. Kitarski duo, 
s suvereno brassovsko podlago na kolena spravi slehrno dekle. Fantje imajo 
jasen cilj; postati no.1 band na področju dekliščin. Včasih pa se pojavijo tudi 
na javnih odrih, kjer so prve vrste občinstva razprodane za mesece vnaprej.

www.sexualband.si

SOBOTA

The Sexuals so:
Rok Kovačič – Fish - vokal, kitara
Tomaž Markič - Bobni
Ambrož Vončina - Ambrošk – Trobenta
Matej Sedej - J. C. Bella - Trobenta
Jakob Jež - Pešk - Alt saksofon
Zoran Tratnik - Zorc - Tenor sax/Klarinet
Edi Božič - Tonski mojster, prečna flavta
Jernej Podobnik - Pozavna
Matjaž Ugovšek Ugo - Kitara, vokal
Rok Šinkovec Gorica - Harmonika, vokal
Uroš Buh - Vokal
Sonja Benčina – Pozavna
Jan Pivk - Kitara 

VSTOP PROST
19.2.2012

VSTOP PROST
NEDELJA

KUD TARAB - ORIENTALSKI PLESIURA: 19.00
Na »Hafli« oz. po domače -plesni žurki bodo zaplesale tečajnice, ki plešejo pod 
vodstvom Mance Pavli. Videli boste lahko različne stile orientalskega plesa - 
poleg kasičnega tudi Tribal stil - modernejšo različico, ki se je razvila iz korenin 
tako imenovanega trebušnega plesa.

20.2.2012
POČITNIŠKE USTVARJALNICE - 
DELAVNICE STOP-MOTION ANIMACIJE

URA: 10.00 - 16.00

Tudi letošnjo zimo bomo umetniško aktivni! Ker medvoški osnovnošolci izde-
lovanje animacij zdaj že obvladajo, se bomo bolj posvetili scenariju, kakšnim 
čisto novim in odštekanim idejam, ki nam jih nikoli ne zmanjka. Seveda se 
bomo tudi zvočno snemali in našli ogromno izgovorov za dodatno zabavo! 
Če bo sneg pa seveda izdelamo snežaka in se pošteno okepamo!

Mentor: Peter Gaber
Prispevek staršev: 15 EUR – obrok zagotovljen

PONEDELJEK

21.2.2012
POČITNIŠKE USTVARJALNICEURA: 10.00 - 16.00

TOREK

22.2.2012

23.2.2012

POČITNIŠKE USTVARJALNICE

POČITNIŠKE USTVARJALNICE

OKUSI SVETA - KITAJSKA
POTOPISNO PREDAVANJE - MIHA BRAJNIK

OKUSI SVETA - KITAJSKA - KUHARSKI TEČAJ

URA: 10.00 - 16.00

URA: 10.00 - 16.00

URA: 20.00

URA: 15.00 - 22.00

Potovanje po »Svileni poti« pred-olimpijske Kitajske. 8000km, 60 dni, 2 po-
potnika, 1 pogreb. Ruralna Kitajska od Pekinga preko Urumqija do Kunmin-
ga. Vmes še obisk dveh največjih in najpomembnejših budističnih templjev 
izven Tibeta in trekking na 5500m Songpan. Pot po Pakistansko-Kitajski meji 
in meji med Kazahstanom, Mongolijo in Rusiijo. Avion, vlak, ladja, motor, ri-
kša, kolo, noge in konji. Najboljsa hrana na svetu - hrošči, vrabčki, kobilice, 
škorpijoni in ostalo. Kitajski vojaki in lubenice, politični nemir, muzej mučenja 
treh verstev v atomskem zaklonišču , jugoslovansko prijateljstvo, spolna ne-
zamisljivost in kopica činglisov - kitajske uporabe angleščine v domači rabi 
dobesednega prevoda.

Tako zdrave, hitre in preproste priprave jedi, kot nam jo omogoča kitajska 
kuhinja, zlepa ne boste našli. Zato zagrejte vok, zastrizite s paličicami in se 
podajte v gurmanske čarovnije najštevilnejše države na svetu…
Prostovoljni prispevki.

SREDA

ČETRTEK

24.2.2012
POČITNIŠKE USTVARJALNICE
TRIBAL TRANCE MEDITACIJE IN PLESA

URA: 10.00 - 16.00

URA: 20.00
Z bobni in tolkali se bomo za dobro uro odpravili na pot šamanskih ritmov, ki so 
se že od nekdaj uporabljali za doseganje višjih stanj zavesti. Djembe, darbuke, 
balofon, ropotuljuce, šamnski boben in drugi inštrumenti bodo na voljo vsake-
mu prisotnemu. Skupaj bomo soustvarjali, po občutku, kakor vsakemu najbolj 
ustreza. Lahko opazujemo, plešemo, meditiramo ali pa aktivno sodelujemo 
pri ustvarjanju glasbe. Prostor ima odlično akustičnost, razsvetljavo in prijeten 
ambient. Dogodek poteka v sklopu večerov Gong v Jedru in kot vedno bodo 
tudi tokrat z nami zanimivi gosti. Če imate boben, ropotuljico ali kako drugo 
zanimivo tolkalo, ga lahko prinesete s seboj. Vabljeni na prijetno druženje.
Prostovoljni prispevki.

PETEK
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Mladi

Obiskali so jih gluhi otroci

Četrtošolci OŠ Preska z učiteljicama Hermino Knific in Andrejo
Geiger so gostili sedem otrok iz Zavoda za gluhe in naglušne otroke v
Ljubljani. Spremljali sta jih učiteljici Maša in Vanja. Skupaj so preživeli
dopoldne. ”Izdelovali smo darilne škatlice in voščilnice. Pokazali so
nam, kako se sporazumevajo in tudi nas naučili nekaj kretenj. Naši otro-
ci so jih zasuli z vprašanji, kako živijo in kako delajo v šoli. Dopoldan
je minil, kot bi mignil. Upamo, da jih tudi mi kdaj obiščemo in
pokukamo v njihov svet,” je sporočila učiteljica Andreja Geiger.

M. B., foto: arhiv šole

Četrtošolci OŠ Preska so z otroki iz Zavoda za gluhe in naglušne otroke v Ljubljani
izdelovali darilne škatlice in voščilnice.

”Babi, dedi, greva 
skupaj” tudi v zborniku

Na Osnovni šoli Pirniče so izpeljali projekt z naslovom ”Babi, dedi, gre-
va skupaj ...”. Vse aktivnosti, delo, fotografije, risbe, razgovore, vtise in
še veliko drugega gradiva, ki je nastalo pri tem, so predstavili v obliki
stenskega koledarja in zbornika del. V slednjem so literarna in likovna
dela učencev šole. ”Projekt je bil vpet v leto prostovoljstva, v medge-
neracijsko sodelovanje na računalniškem in drugih področjih. Z njim smo
želeli razvijati strpno in socialno sožitje dveh generacij. Za starejše iz
našega kraja smo v sodelovanju z Društvom upokojencev in našimi učen-
ci pripravili osnovni tečaj rokovanja z računalnikom, ki ga je izpeljala
naša učiteljica računalništva Urška Wertl. Vključili smo se tudi v projekt
Simbioz@: E-pismena Slovenija. Sodelovanje z dedki in babicami so
učenci nadaljevali v jesenskem času. Pekli so kruh in dobre ter dišeče
piškote, kiparili, risali in poustvarjali pravljice, ki so jih pripovedovale
babice, seznanili so se z ljudskim izročilom, narečji, sodelovali so v pre-
ventivni akciji Bodi previden,” je pojasnila ravnateljica OŠ Pirniče Mar-
tina Kutnar. M. B., foto: arhiv šole

Učenci so z babicami in dedki pekli tudi kruh.

Rotarijci obdarili učence 
na Topolu

Člani Rotary Cluba Medvode sedaj že tradicionalno obiščejo in
obdarujejo učence na POŠ Topol. S svojim obiskom so jih počastili
21. decembra. Na POŠ Topol so jih poimenovali kar četrti dobri
mož, saj so jim poklonili darila, ki zaposlenim in učencem na šoli
veliko pomenijo: štiri računalnike s pripadajočo opremo in glasbila,
ki jih bodo s pridom uporabljali pri pouku. Svojo hvaležnost so jim
izkazali z besedami in petjem.  M. B. / Foto: arhiv šole

Otroci so se razveselili štirih računalnikov s pripadajočo opremo in glasbil.

Iz knjižnice 
s knjižnim kovčkom

V Knjižnici Medvode so uvedli novost, ki se imenuje knjižni
kovček. To je kovček, napolnjen z gradivom, ki si ga lahko izposodite
na dom, tako kot drugo knjižno gradivo. Poleg knjižnega gradiva so
v kovčkih tudi zgoščenke ali DVD-ji. Novost se je dobro prijela, naj-
več zanimanja pa je seveda med najmlajšimi obiskovalci knjižnice.
Izbirajo lahko med šestimi kovčki z različnimi tematikami: dojenček,
prevozna sredstva, dva sta na temo praznikov, gasilci in dinozavri. 
M. B.

V Knjižnici Medvode si po novem lahko izposodite knjižni kovček. Imajo jih
šest na različne tematike.
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Ljudje in dogodki, uganka

Tomaž Luštrek, s.p., 
Ladja 30, Medvode
Tel.: 01/36 - 17 - 500

AVTOKLEPARSTVO - AVTOMEHANIKA
AVTOLIČARSTVO - VULKANIZERSTVO
AVTOOPTIKA

Zamenjava seta 
zobati jermen, 
napenjalno kolo, 
vodna črpalka

Renault 1.2 16V 
240,00 EUR

Renault 1.5 dCi 
199,00 EUR

KOLOVOZ, d. o. o., 
Zbilje 95, 1215 MEDVODE

Če iščete RAČUNOVODSKE
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564

Slikovna uganka

Kako dobro poznamo 
našo deželo?

Ta mesec naj bi bil med najtršimi zimski-
mi meseci, pa so ga naši predniki poimeno-
vali svečan. Kje sem naredil posnetek in ka-
teri hrib je na sliki v ozadju? Odgovore
pošljite do konca februarja 2012 na naslov
Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 4, 4000
Kranj, s pripisom ”za Sotočje”. En pravilen
odgovor bomo izžrebali in ga nagradili.

V decembrski številki sem vas spraševal,
kje sem naredil posnetek na zgornji sliki?
Posnetek sem naredil na gazi proti vrhu Sv.
Jakoba. Žreb je določil, da nagrado prejme
Jože Plešec iz Preske. Čestitamo. Nagrado
prejmete po pošti. 

Jože Praprotnik, avtor slikovne uganke

Žreb je odločil
Sponzor nagradne križanke v decembrski

številki Sotočja je bilo podjetje Donit Tesnit,
d. o. o. Prejeli smo veliko pravilnih rešitev,
žreb pa je izbral naslednjih pet nagrajencev
praktičnih nagrad: Janko Bajde, Valburga;
Martina Hartman, Rakovnik; Anton Milač,
Zg. Pirniče; Juta Kremžar, Medvode in Da-
nica Križanič, Medvode. Nagrajenci lahko
nagrade prevzamejo v tajništvu Gorenjskega
glasa, Bleiweisova cesta 4, Kranj. Čestita-
mo!

V dolini je žarelo

Naš fotograf Peter Košenina je novo leto pričakal pri cerkvici na Osolniku, kjer se je zbralo kar nekaj deset ljudi.
Naredil je fotografijo, pogled na dolino, ki kaže na to, da ljudje pri nakupih raznih pirotehniških sredstev niso nič
kaj skoparili, ne glede na tako opevano recesijo. Evri so kar leteli v zrak. M. B.

Medvoška zastava v Etiopiji

Posnetek nam je poslal Janez Mihovec s Svetja. Konec minulega leta je obiskal Etiopijo in tudi tja vzel 
medvoško zastavo. Slika je bila posneta v južni Etiopiji v dolini reke Omo v neposredni bližini Kenije in Južnega
Sudana. Z medvoško zastavo pa je slikal pripadnice plemena Mursi. M. B.
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Na svetu poznamo približno petnajst vrst te-
lohov, med katerimi se jih kar pet samoniklo
razrašča v Sloveniji. To dejstvo nas uvršča na
prvo mesto med deželami, kjer je razširjen rod
telohov. Navkljub razširjenosti pa je teloh pri
nas še dokaj prezrta rastlina. V tujini veljajo za
eno izmed najbolj priljubljenih okrasnih ras-
tlin. Razlog za njegovo priljubljenost je zago-
tovo enostavna vzgoja, zgodnje cvetenje in pe-
strost barv. Pri nas večina ljudi pozna le črni
teloh, ki je svoje ime dobil po črni koreniki.
Njegove bele cvetove najdemo v skoraj vsa-
kem gozdu. Poleg črnega najdemo v Sloveniji
še zelenocvetne (blagodišeči, hostni in delje-
nolistni teloh) ter temnoškrlatni teloh s škrlat-
nimi cvetovi. Med druge zanimive telohe za-
gotovo spada smrdljivi teloh. Zanj je značilno,
da ima cvetna stebla obdana s pernato deljeni-
mi listi. Cveti zelo bogato, saj se na enem cvet-
nem steblu razvije tudi do petdeset manjših ze-
lenih cvetov. Tudi po višini se razlikuje od dru-
gih telohov, saj zraste do 40 cm visoko. Med

višje telohe spada še korziški teloh, ki doseže
višino enega metra. Obe vrsti sta čudoviti kot
samostojni zimzeleni rastlini. V okrasnih vrto-
vih pa so najpriljubljenejši križanci oriental-
skega teloha. Ti se bahajo z bujnimi cvetovi v
belih, zelenih, rumenih, škrlatnih in rožnatih
odtenkih. Cvetove pogosto krasijo tudi pike in
vzorci različnih barv. Poleg cvetov pa so zani-
mivi tudi košati temno zeleni in bleščeči listi.

Za uspešno rast moramo vsem telohom zago-
toviti humusno in odcedno prst. Ustrezajo jim
senčne, pol senčne pa tudi sončne lege, ob za-

dostni količini vode. Hvaležni nam bodo, če
jim bomo napravili zastirko, s katero jim zašči-
timo korenine pred izsušitvijo in močnimi
sončnimi žarki. Spomladi jih očistimo, tako da
jim odstranimo staro listje. Razmnožujemo jih
z delitvijo starejših rastlin. Razmnoževanje s
semeni je dolgotrajno in zahteva veliko potrp-
ljenja. Teloh si zaradi svoje preproste vzgoje
zagotovo zasluži prostor v našem vrtu. Če zanj
nimamo prostora, pa si kakšen cvet odtrgajmo
na sprehodu v naravi in si z njim prikličimo
pomlad v naših domovih. Rok Kogovšek

Teloh, prvi znanilec pomladi
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Vabilo na predavanje
Kmetijska zadruga Medvode in klub Gaia

vabita na brezplačno predavanje ”OBRE-
ZOVANJE IN CEPLJENJE SADNEGA
DREVJA”, ki bo v torek, 14. februarja, ob
10. uri v prodajalni KZ, Cesta ob Sori 11.



Nasvet, šport in rekreacija

26 - S O T O Č J E

Živimo v času poplave informacij, ko nas z
vseh strani zasipajo z bolj ali manj koristnimi
podatki. Če nismo strokovnjaki na določenem
področju, zelo težko ločimo zrno od pleva. Po-
tem je tu še kapitalizem, ki je eden od vzrokov
podajanja napačnih informacij, zavajanja, go-
ljufij. Čeprav je to ”samo” prehrana, na prvi
pogled nič posebnega, je prehranska industri-
ja takoj za farmacevtskim lobijem, ki ima iz-
jemne dobičke. Kako in komu potem verjeti, da
je nekaj zdravo?

Znanje gre naprej in naj se sliši še tako čud-
no, človeštvo o prehrani ne ve vsega, pravza-
prav je še veliko odprtih vprašanj. Nekateri se
ob tej temi razburite, z besedami: ”Enkrat pra-
vijo, da je špinača najboljši vir železa, potem
je paradižnik nezdrav in maščobe so strup, se-
daj so sladkorji strup ..., vedno si kaj novega
izmislijo!” Vendar ravno to je napredek! To so
novosti, ki jih z vse boljšo tehnologijo in zna-
njem osvojimo. Čeprav je res, da gre včasih za
tako imenovane ”kupljene raziskave”, je še
vedno moč ločiti med poštenimi in zavajajoči-
mi študijami. Tudi zato smo tu nekateri neod-
visni nutricionisti (z javno veljavnim študij-
skim programom!), ki pa smo v Sloveniji žal
prevečkrat prezrti. Največkrat na račun ljudi,
ki ”dovolj vedo o prehrani,” ali še huje na ra-
čun samooklicanih strokovnjakov o prehrani,
ki jih zadnje čase kar mrgoli. Že dolgo se na-
poveduje, da se bo podeljevanje nazivov nutri-
cionista zakonsko uredilo, a saj vemo, kako je
pri nas s politiko.

Vrnimo se nazaj na našo temo. Zdrava pre-
hrana je prehrana, ki pokrije vse potrebe do-
ločenega človeka po hranilih in pomaga vzdr-
ževati ali izboljšati splošno zdravje. To se ne
sliši težko, vendar v praksi je malo težje iz-
vedljivo zaradi nešteto dejavnikov. Ljudje smo
si različni po genetski osnovi in prav hrana je
tista, ki izrazito vpliva na izražanje genetske
osnove. Smo tudi različno telesno (ne)aktivni,
razlikujemo se glede na okolje bivanja (Eski-

mi, Azijci), potem pa so tu še različne ”odkri-
te in/ali zakrite” bolezni, ki omejujejo jedil-
nik. Naštel sem samo nekaj glavnih dejavni-
kov, ki so bistveni pri razumevanju za načrto-
vanje prehrane posameznikov. Ko enkrat ra-
zumemo vse te dejavnike in jih znamo razbra-
ti, šele takrat se lahko začnemo obremenjeva-
ti z vprašanjem: ”Kaj je za nekoga zdravo?”.
Kajti zame je zdrav jedilnik malo drugačen
kot zate!

V naslednji fazi se torej posvetimo živilom, a
tudi tukaj se lahko kaj hitro zaplete, še pose-
bej, če želimo biti dosledni. Sadje ni kar tako
samo po sebi redilno ali shujševalno, živalska
maščoba ni vedno slaba, črn kruh še vedno
vsebuje kar nekaj bele moke, zelenjava (čeprav
jo kupite na tržnici) je lahko polna strupov in
še in še.

Da ne bom pisal o prehrani preveč na sploš-
no, naj zaključim s priporočil Svetovne zdrav-
stvene organizacije (WHO): 

- dosezite energijsko ravnovesje in zdravo te-
lesno maso,

- omejite vnos skupnih maščob in namesto
nasičenih maščob raje zaužijte nenasičene - ne
uživajte transmaščobnih kislin,

- povečajte porabo sadja, zelenjave, stročnic,
zrn in oreškov,

(omejite vnos enostavnih sladkorjev na manj
kot 10 odstotkov;

- omejite porabo soli (natrija) iz vseh virov in
zagotovite, da je sol jodirana.

Nasveti: Zdrava prehrana

Tadej Jurman, 
absolvent živilstva in prehrane

V snegu za Rekord Šmarne 
Prvo soboto v februarju je v organizaciji Tekaškega kluba

Šmarnogorska naveza potekal tek za Rekord Šmarne gore. Udeležilo
se ga je 62 tekačev, ki so se s progo tokrat spopadli v kar ekstremnih
razmerah, v mrazu in snegu. Start je bil ob vznožju v Tacnu, nato pa
po poti ”čez korenine” do vrha Šmarne gore. Zanimivost je bil
posamični start (kronometer) v razmaku pol minute med tekmovalci,
pa tudi to, da za tek ni bilo startnine, kar je danes prava redkost. Na-
jboljši čas je dosegel Matjaž Mikloša (12:45), med ženskami pa Špela
Zupan (16:45). Najhitrejši Medvoščan je bil na petem mestu Matic
Plaznik iz Pirnič (14:08), pri dekletih pa je bila šesta Tina Kozjek
(18:10) iz Valburge. Rekord proge pa še naprej ostaja v lasti Sebastjana
Zarnika, ki je leta 2008 na vrh pritekel v času 11:25, Mateja Kosovelj,
rekorderka med ženskami, pa je leta 2006 zmagala s časom 13:18. M. B.

Gasilci na smučeh
Gasilska zveza Medvode, Komisija za mladino, je organizirala 8.

tekmovanje gasilske mladine in članov GZ Medvode v smučanju.
Potekalo je 28. januarja na smučišču Rudno pri Železnikih. Na ve-
leslalomski progi se je pomerilo 88 tekmovalcev, po posameznih kat-
egorijah pa so zmagali: Polona Luštrik (pionirke, PGD Sora), Bine
Križaj (pionirji, PGD Zbilje), Anja Brdnik (mladinke, Sora), Nejc
Smodek (mladinci, PGD Sp. Pirniče-Vikrče-Zavrh), Janja Čarman
(pripravnice, Sora), Mateja Zadnikar (mlajše članice, Sora), Miha
Maletič (mlajši člani, Sora), Damir Gaber (člani, Sora), Veronika
Luštrik (članice, Sora) in Avguštin Sešek (starejši člani, PGD Zg.
Pirniče). M. B.Posamični start za Rekord Šmarne gore. Na sliki Matic Plaznik, najhitrejši Medvoščan.

Skupinska najboljših smučarjev med gasilci. Največ prvih mest je šlo v Soro.
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Nekaj hladnejših noči je bilo do-
volj, da so v Nordijskem centru
Bonovec Medvode izdelali toliko
umetnega snega, da je Nordijsko
športno društvo Medvode 24. ja-
nuarja lahko organiziralo tekmo
državnega prvenstva v smučar-
skem teku v disciplini sprint. Po-
tekalo je v absolutni konkurenci,
medtem ko so mlajše kategorije
nastopile za Pokal NC Bonovec.

Prepričljivo si je naslov državne
prvakinje pritekla Vesna Fabjan
pred klubsko kolegico iz TSK
Merkur Kranj in domačinko iz
Valburge Anamarijo Lampič. Pri
moških je slavil Matija Rimahazi
(TSK OGP Grad Bled), sedmi je
bil Medvoščan Amel Ščuk
(Merkur), deseti pa Rok Tršan iz
Valburge. Finalni boji so bili v
večernih urah pod reflektorji, te-
kači so se pomerili na progi, dolgi
1200 m, dva kroga po 600 m. ”Po
to zvezdico sem prišla in seveda
sem zadovoljna. Lepo je videti, da
je dobra konkurenca tudi na do-
mačih tekmah, da se dekleta, ki
tekmujemo v svetovnem pokalu,
moramo potruditi za zmago,” je
po novem naslovu povedala Ves-
na Fabjan, ki je v polfinalu še ne-
koliko tipala konkurenco, v finalu
pa suvereno vodila od starta do ci-
lja. Pohvalila je tudi organizatorje:
”Potrudili so se, kolikor se je v teh
razmerah dalo. Si pa moral biti na
progi pazljiv. Je veliko loterije, ve-
liko zavojev, spust je zahteven.
Lep večer, atraktiven sprint.” Z
drugim mestom je bila več kot za-
dovoljna tudi Anamarija Lampič,
ki skupaj z Leo Einfalt iz Zbilj,
prav tako članico TSK Merkur
Kranj (v Medvodah je bila sed-
ma), v letošnji zimi nastopa iz-
jemno. Na prvih zimskih mladin-

skih olimpijskih igrah v Innsbru-
cku sta zablesteli na petkilometr-
ski preizkušnji v klasični tehniki.
Lampičeva je osvojila srebro, Ein-
faltova pa bron. Izkazali sta se
tudi na državnem prvenstvu na Ja-
vorniški planini, kjer sta na 10 km
klasično v absolutni konkurenci
dosegli dvojno zmago: Anamarija
je bila pred Leo. Za njima pa so se
zvrstile članice A-reprezentance.
Dvojni državni naslov je na tam
osvojil tudi Rok Tršan, prav tako
iz Valburge, član TSK Valkarton
Logatec. ”Sem zelo zadovoljna.
Uspelo mi je to, kar sem si želela,
biti na stopničkah. Vesna je še
vedno boljša. Dobra sem v spustih
in to je bil danes moj plus,” je po
sprintu v Medvodah pojasnjevala
Anamarija Lampič in dodala: ”Z
motivacijo, ki so mi jo dali vsi re-
zultati iz te zime, grem sedaj na-
prej. Čaka me mladinsko svetovno
prvenstvo in potem tekme celin-
skega pokala. Nimam pa še take
želje po nastopu v svetovnem po-
kalu. Bo še čas za to.”

Zadovoljni so bili tudi v vrstah
organizatorjev, saj jim je uspelo

izpeljati tekmo, kljub temu da jim
vremenske razmere niso bile na-
klonjene. ”Naši fantje so delali
dan in noč in izpeljali krasno tek-
mo. Mislim, da je bila tekma na
nivoju državnega prvenstva,” je
dejala Nevenka Omerzu, nova
predsednica Nordijskega športne-
ga društva Medvode. V začetku

februarja jih je razveselil še narav-
ni sneg, temperature pa so tudi
primerne za izdelavo umetnega,
tako da so proge na Bonovcu do-
bro urejene in seveda odprte tudi
za rekreativce. V sredo so imeli
tam Dan teka na smučeh in rekre-
ativno tekmo za pokal OneWay.
Maja Bertoncelj, foto: G. K., M. B.

Lampičeva najbližje Fabjanovi
Na državnem prvenstvu v sprintu v Nordijskem centru Bonovec Medvode je Anamarija Lampič iz Valburge

zaostala le za prvo slovensko sprinterko Vesno Fabjan. 

Na domači tekmi so se izkazali tudi člani domačega Nordijskega društva Medvode.
V absolutni konkurenci so nastopili Anja Žavbi Kunaver (sedma), Nina Žavbi 
Kunaver (dvanajsta), Jure Petek in Vid Čarman, ostali so tekmovali za Pokal NC
Bonovec in kar nekaj jih je bilo na stopničkah.

Lea Einfalt in Anamarija Lampič z medaljama s prvih zimskih olimpijskih iger.

Bliža se Večer športa
Občina Medvode in Zavod za šport in pri-

reditve Medvode vabita na prireditev Večer
športa. V Športni dvorani Medvode bo po-
tekala v sredo, 15. februarja, z začetkom ob
19. uri. Ob bogatem športno-zabavnem pro-
gramu bodo uspešnim športnicam, športni-
kom in športnim delavcem iz občine Med-
vode podelili priznanja za športne dosežke v
lanskem letu. Malo športno plaketo občine
Medvode bo prejelo 37 športnic in športni-
kov, veliko športno plaketo devet, dva pa
športno priznanje. Več o tem v prihodnji
številki Sotočja. M. B.

Vesna Fabjan, najboljša v Medvodah
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”Da sem tretjič zapored lokostrelka leta, mi
veliko pomeni. Imam jasno zastavljene cilje,
veliko vlagam v to. Bila sem druga na evrop-
skem članskem prvenstvu (disciplina arrowhe-
ad), v mešanih ekipah druga na članskem sve-
tovnem pokalu, druga na dvoranskem mladin-
skem evropskem prvenstvu. To so rezultati, ki
bi jih izpostavila za leto 2011, in ki upravičuje-
jo naziv lokostrelke leta,” je po prireditvi, ki je
bila v gostišču Avsenik v Begunjah, povedala
18-letna Toja Černe, članica LK Feniks Kranj. 

Černetovi nastopajo s sestavljenim lokom, ki
ni olimpijska disciplina, trenirajo pa skorajda
vsak dan po dve uri - v zimskih mesecih v dvo-
rani, poleti pa na prostem. Na trening izstrelijo
od 150 do 200 puščic. Napredek je viden, tudi
v rezultatih. Lani so več kot petnajstkrat izbolj-
šali slovenske rekorde. ”Streljaš leto, dve, tri,
potem pride do rutine. Vsaka tekma postane
boj samega s seboj. Ni konca učenja,” je kma-
lu spoznal Tomo Černe, ki je otrokoma sledil
v ta šport. Začela je Toja, pisal se je december
2007, kmalu v začetku leta 2008 je za lok po-
prijel danes 15-letni Arne, istega leta pa tudi
Tomo, da ju ni čakal na treningih. Mami je pa
za moralno podporo, tudi brez nje, poudarijo,
ne bi šlo. Napredek je iz leta v leto velik. ”Tudi
lani sem napredovala, a sem imela vmes nekaj
slabših trenutkov. To je bila najbolj nihajoča
sezona doslej,” pravi Toja, dijakinja 4. letnika
Gimnazije Šentvid, ki si šolanje želi nadaljeva-
ti na Fakulteti za šport. V lokostrelstvu ima vi-
soke cilje tudi za letos. Nastopala bo tako v

mladinski kot v članski konkurenci. Prav v teh
dneh je na svetovnem mladinskem dvoran-
skem prvenstvu v Vegasu, nato jo čaka člansko
svetovno dvoransko prvenstvo, na vsa največja
tekmovanja bo šla tudi v sezoni na prostem. Z
Arnejem, ki je sicer še kadet, uspehe pa dose-
ga tudi med mladinci, nastopata po vsem sve-
tu. ”Letos si v tujini želim nastopiti na kakšni
članski tekmi, osvojiti kakšno medaljo med

mladinci na mednarodnih tekmovanjih, skrat-
ka biti čim bolj uspešen,” je nekaj o ciljih po-
vedal Arne Černe. Oče Tomo pa želi še naprej
v tem športu pomagati otrokoma, servisira
jima tudi loke, njegovi rezultatski cilji pa so:
”Med veterani sem v Sloveniji na vrhu, cilj so
medalje med člani, kar mi je že uspelo.”

Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl

Trikrat zapored lokostrelka leta
Černetovi iz Vikrč podirajo rekorde v lokostrelstvu. Toja, ki je v roke kot prva v družini prijela sestavljeni
lok, je bila razglašena za lokostrelko leta 2011, tretje leto zapored. Uspešna sta tudi brat Arne in oče Tomo.

Toja, Arne in Tomo Černe so najuspešnejša družina v Sloveniji v streljanju s sestavljenim lokom.

Sničanom prvi turnir v prstometu

Tekmovalci, ki nastopajo v prstometu (po domače balinčkanju), tudi
pozimi ne počivajo. 7. januarja so imeli v Renčah pri Novi Gorici prve-
ga v seriji štirih turnirjev, ki štejejo za Pokal Slovenije. Izkazali so se
igralci ŠD Senica. Člani prve ekipe (Vinko Dermota, Andrej Kunstelj,
Pavle Jerina) so zmagali, potem ko so bili v finalu boljši od lanskih
zmagovalcev 1. lige, favoriziranih Talentov iz Kamne Gorice. Tek-
movanje za Pokal Slovenije se bo predvidoma končalo v drugi polovi-

ci aprila. Dva turnirja bosta odigrana v primorski in dva v gorenjski
regiji - vsi, razen zadnjega, v pokritih dvoranah. Sničani so bili uspešni
tudi na novoletnem ekipnem turnirju trojk v Šenčurju, kjer so konec
decembra med devetindvajsetimi ekipami osvojili drugo mesto. M. B.,
foto: Peter Košenina

Deseta božična plesna produkcija Latina
Športno društvo Latino je 18. decembra v Športni dvorani Medvode

pripravilo že svojo deseto božično plesno produkcijo. Predstavilo se je
okrog 150 plesalcev, tudi dve skupini odraslih. Obiskovalci so tako
videli tudi popularno zumbo in orientalske plesalke. Program je pove-
zoval Peter Fileš s soplesalko Majo Pucelj, na obisk pa je prišel tudi
Božiček. M. B., foto: Peter Košenina

Igralci prstometa pri ŠD Senica, ki so uspešno nastopili na turnirju v Renčah: 
zgoraj zmagovalna trojka prve ekipe Vinko Dermota, Pavle Jerina in Andrej 
Kunstelj, spodaj peti Lado Ilinčič, Anton Jenko (kapetan) in Slavko Dežman.

V različnih točkah se je predstavilo okrog 150 plesalcev.



Avto

S O T O Č J E - 29

Italijanski Fiat bo na bližnjem avtomobil-
skem salonu v Ženevi končno razkril dolgo
napovedovanega novinca, ki bo prihajal s teko-
čih trakov popolnoma prenovljene tovarne v
srbskem Kragujevcu. Avtomobil bo nosil
oznako Fiat 500L in bo zasnovan kot manjše
enoprostorsko vozilo. V dolžino bo meril 414,
v širino 178 in v višino 166 centimetrov, sprva
bo na voljo s petimi, morda kasneje tudi s sed-

mimi sedeži v potniški kabini. Z novim avto-
mobilom, katerega sprednji del popolnoma
spominja na običajni Fiat 500, se želi italijan-
ski avtomobilski proizvajalec dobrikati zelo
širokemu krogu kupcev. V motorni paleti bo-
sta v začetku prodaje na voljo dva bencinska
motor-

ja (TwinAir in 1,4-litrski) ter turbodizelski
motor 1.3 MultiJet II, obljubljene pa so tudi
najnovejše tehnološke sladkosti, ki jih imajo
na voljo pri Fiatu. Poskusna proizvodnja se je
v Kragujevcu že začela, Fiat 500L pa bo do
posameznih evropskih avtomobilskih trgov

prihajal do letošnje jeseni. Neuradno naj
bi v Kragujevcu lahko izdelali tudi

po dvesto tisoč primerkov na leto,
to pa je skoraj toliko, kot je v

najboljših jugoslovanskih
časih zmogla Zastava.

Matjaž
Gregorič

Majhen, vendar podaljšan
Iz Kragujevca bo jeseni prišel novi Fiatov velikoprostorski malček.

Zbiljska cesta 5, Medvode 

www.avto-stekla.si

Zbilje 4a, 1215 Medvode
tel.: 01 361 34 55, 361 41 87, gsm: 041 944 087

LAKIRANJE V KOMORI
Polin - Italija

DE BEER REFINISH

Marko Banič s.p.

AVTOELEKTRIKA IN AVTOMEHANIKA

■ Priprava vozila za zimo
■ Splošni servis vozil
■ Diagnostika vseh tipov

vozil!
■ Servis klimatskih

naprav!

Tel.: 01/36-11-279
GSM: 041/56-83-53

Sp. Senica 19c, 1215 Medvode
e-pošta: avto.jamnik@siol.net

d.o.o.

POOBLAŠČENI PRODAJALEC
IN SERVISER VOZIL

AVTO LUŠINA d.o.o.
GOSTEČE 8, 
4220 ŠKOFJA LOKA
tel.: 04 50 22 000
e-pošta: prodaja@avto-lusina.si

www.avto-lusina.si

WWW.GORENJSKIGLAS.SI

www.avto-lusina.si.
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Ob nakupu peugeota 308, 3008 ali 5008 zdaj trikrat prihranite. Vsi trije modeli so opremljeni z visoko tehnološkimi 
Peugeot motorji. Poleg tega vam ob nakupu peugeota 308, 3008 ali 5008 podarimo prihranek do 5.600 evrov*, zraven pa 
dodamo še varčevalni bonus v višini do 1.000 evrov*. Ob nakupu s pomočjo Peugeot fi nanciranja prejmete še 3-letno 
podaljšano garancijo Optiway oz. do 60.000 prevoženih kilometrov.

www.peugeot.si

PEUGEOT
PRIHRANEK3X

do 5.600 €* PRIHRANKA1X

do 1.000 €* BONUSA1X

VARČNI MOTORJI1X

PEUGEOT 308 & 3�8 & 5�8

   Ponudba velja od 1. januarja do 30. aprila 2012. *Prihranek do 5.600 EUR velja za model peugeot 5008 Allure 2,0 HDi. Bonus do 1000 EUR velja za vse izvedenke modela peugeot 5008.

Poraba goriva (kombiniran način vožnje, l/100 km): 4,0 - 7,8, izpuh CO2 (g/km): 104 - 181. Podrobnejše informacije o porabi goriva in emisijah 
CO2 novih osebnih vozil Peugeot najdete v priročniku o varčni porabi goriva in emisijah CO2, ki ga lahko brezplačno pridobite na prodajnem mestu in na www.peugeot.si.

RODEX d.o.o.
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Oglasi

zimska akcija

  
su

pe
r 

cen
a  Snežinka  super cena  

Medvo�ka cesta 3, Medvode, tel.: 01 36 178 36, www.optikamali.si
  

su
pe

r 
cen

a  Snežinka  super cena  

Korekcijska ocala
(Okvir + Organska stekla HMC* + etui)

samo
 79 €

ˇ

ˇ*1.5 z vecslojnim antirefleksom 
dioptrije do 4dprt / 2cyl 

02. 2012. v akciji so vsi okvirji 
oznaceni s snežinko!ˇ

Odprto:
ponedeljek, sreda, petek od 9. do 12. ure, 
torek, četrtek od 13. do 16. ure
(oziroma po predhodnem dogovoru pri vas ali pri nas)

V A B L J E N I



059-209-409                info@sonycenter.si             www.sonycenter.si
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Prihranek 349,00 €




